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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

شهردار اصفهان در رویداد نشان »دست خلاق« عنوان کرد:   

توسعه اشتغال در صنایع دستی، محرک اقتصاد شهری 
      وزیر میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری: نخستین جشنواره بین المللی صنایع دستی ایران با همکاری شهرداری اصفهان برگزار می شود
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دانشگاه ها تعطیل 
شهریه ها برقرار!

در روزهای گذشــته اعتراضات 
زیادی از سوی دانشجویان مبنی 
بر افزایش شهریه دانشگاه ها به 
گوش می رســد . این در حالی 
اســت که حدود یکســال است 
که دانشــگاه ها بســته است و 
هیچ خدماتی به دانشــجویان 
ارائه نمی شــود. تنها خدماتی 
که دانشجو دریافت کرده است 
کلاس های آنلاین اســت که آن 
هم به صورت کامل برگزار نشده 
و هزینه اینترنت آن هم بر عهده 
خود دانشجو بوده است . با وجود 
چنین شرایطی چرا باید هزینه 
دانشــگاه ها افزایش یابد و حالا 
که موقع امتحان گرفتن شــده 
دانشــجویانی که هزینه ترم اول 
سال 99 خود را پرداخت نکرده اند 
از امتحان محــروم بمانند؟! آیا 
شرایط کرونایی و اقتصاد پر تنش 
کشور باعث نمی شود که این ترم 
به دانشجویان فرصت داده شود 
و در آینــده این شــهریه گرفته 
شود و یا حتی شهریه امسال به 

دانشجویان بخشیده شود؟
همانطور که می دانیــم در این 

روزها که ویروس کرونا فراگیر ...

تسهیلات خدمتی برای 
مشمولان متاهل خدمت 

سربازی
معاون وظیفــه عمومی فرماندهــی انتظامی 
استان از اعطای امتیاز 2 ماه کسر خدمت برای 
مشــمولان متاهل که از ابتدای آذرماه به بعد 
به خدمت ســربازی اعزام می شــوند خبر داد. 
ســرهنگ  مهرداد پناهپوریان   بیان داشــت: 
در راســتای اجرای فرمان مقام معظم رهبری 
) مدظله العالی ( و در پی صدور ابلاغیه ســتاد 
کل نیروهای مســلح 2 ماه از خدمت سربازی 
مشــمولان متاهلی کــه از اول آذرماه ســال 
 جاری و بعد از آن اعزام شــده باشــند کســر

 می شود.
وی افزود: این امتیاز تنها شامل مشمولانی است 

که از تاریخ اعلام شده به خدمت...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 

بازاری که گرفتار تعطیلی شده است؛ 

 صنعت آی تی اصفهان
 و فرصت از دست رفته کرونایی 

نایب رئیس اتحادیه فروشندگان محصولات آی تی اصفهان گفت: حدود یک سوم 
واحد های صنفی زیرپوشش این اتحادیه ناچار به تعطیلی شده اند. صنعت آی تی از دهه 

۷۰ وارد استان اصفهان شد و در دهه ۸۰ توانست با عرضه محصولات با کیفیت 
جایگاه ویژه ای را در بازار برای خود پیدا کند.

رونقی که تا نیمه اول دهه 9۰ هم ادامه یافت. اما در سال 9۸ و در حالی که 
با شیوع کرونا و مجازی شدن بسیاری از فعالیت ها همچون آموزش، ...

گـــزارش

معاون استاندار اصفهان:

خط مستقیم پرواز از اصفهان به ایروان برقرار می شود
معاون هماهنگی امور 
استانداری  اقتصادی 
اصفهان گفت: به دنبال ســفر وزیر اقتصاد 
ارمنستان، مقرر شد خط مستقیم پرواز از 

اصفهان به ایروان برقرار شود.

حسن قاضی عسگر،  در حاشیه نوزدهمین نمایشگاه 
تجهیزات و تاسیسات سرمایشــی و گرمایشی و 
نهمین نمایشــگاه صنعت آب و تاسیسات آب و 
فاضلاب اصفهان، در جمع خبرنگاران در خصوص 
طولانی شدن فرایند صدور مجوزها برای فعالان 
اقتصادی، اظهار کرد: نسخه کلی از تهران پیچیده 
شده اســت و در ســامانه G۴B تمام مجوزها به 
صورت الکترونیک صادر می شود و فرد دیگر نیاز 

به مراجعه حضوری به سازمان های دولتی ندارد.
وی گفت: در حال حاضر ایــن کار در اتاق اصناف 
در حال اجرایی شدن اســت، البته به دنبال رفع 
مشکلات پیش روی این سامانه هستیم تا فعالان 

اقتصادی از بروکراسی اداری رهایی یابند.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان 
در خصوص مشکلات پیش روی فعالانی که تمایل 
به فعالیت در حوزه تولید ماسک دارند، گفت: باید 
توجه داشت که در اوایل شیوع کرونا روزانه ۵۰ هزار 
ماسک در اصفهان تولید می شــد که اکنون به ۵ 

میلیون ماسک در روز رسیده است.
وی تاکید کرد: خوشبختانه در شرایط افزایش تولید، 

دو شرکت مجوز صادرات ماسک را دریافت کرده اند. 
قاضی عسگر همچنین در خصوص ظرفیت کارگروه 
تسهیل و رفع موانع تولید، توضیح داد: متاسفانه در 
نظرســنجی اتاق بازرگانی مشخص شده که تنها 
2۰ درصد فعالان اقتصادی از ظرفیت این کارگروه 
مطلع هستند و البته از این تعداد که مراجعه کرده 

اند، ۸۰ درصد رضایت کامل داشته اند.

ایسنا
گــــــزارش

مدیرکل بهزیستی استان اصفهان:

پیشنهاد راه اندازی قرارگاه پیشگیری از آسیب های اجتماعی با همکاری سپاه پاسداران مطرح شده است

در مناطق حاشیه ای 
و سکونتگاه های 

غیررسمی اصفهان از 
بیش از ۵ کشور اتباع 
خارجی حضور دارند 

و مشخص نیست 
که چه کسی باید به 
اینها خدمت بدهد و 
این معضلات در این 

مناطق وجود دارد

مدیرکل بهزیستی استان اصفهان: پیشنهاد راه اندازی قرارگاه پیشگیری از آسیب های اجتماعی با همکاری سپاه پاسداران مطرح شده است
مدیر کل بهزیستی استان اصفهان از پیشنهاد راه اندازی قرارگاه پیشگیری و کنترل آسیب های اجتماعی در برخی از مناطق حاشیه ای و سکونتگاه های 

غیررسمی با محوریت سپاه اصفهان خبر داد.

ولی الله نصر  با اشاره به اینکه در 
دوره جدید مدیریت بهزیســتی 
اســتان اصفهان اقدامات متعدد 
و مؤثری انجام شده است اظهار 
کرد: یکی از مسائلی که در طی ۳ 
ماه گذشته به آن توجه شده است 
بحث سکونتگاه های غیررسمی و 
حاشیه های شهر اصفهان است و این موضوع 

معضل جدی در استان محسوب می شود.
وی تصریح کرد: بر همین اســاس جلســات 
متعددی با شورای شهر، شهرداری ها و معاونت 
سیاســی، امنیتی اجتماعی استانداری برگزار 
شد و نهایتاً عنوان کردیم که باید همه دستگاه ها 
باید یکدیگر همکاری و تعامل داشــته باشند 
تا بتوانیم برای ســکونتگاه های غیررسمی و 
حاشیه شهر اصفهان اقدام مؤثری انجام شود. 
همچنین اعتقادمان بر این است که تنها ارگانی 
که در بحث سکونتگاه های غیررسمی و حاشیه 
نشینی شهرها فعالیت می کند بهزیستی است 
و متأســفانه هر جایی هم که عــدم همکاری 
دستگاه ها مطرح می شــود بهزیستی را مثال 
می زنند و این جفایی است که در حق همکاران 

ما در سازمان بهزیستی انجام می گیرد.
وی با اشــاره به اجرای »طرح یک میز خدمت 
در هر مــاه« در یک محله اشــاره کرد و گفت: 
این طرح نیز آغاز شــده است و برای نخستین 
بار با تمامی معاونین و کارشناسان مربوطه به 
صورت مداوم در مناطق حاشیه ای حضور پیدا 
کردیم و بازدیدهای میدانی از سکونتگاه های 
غیررسمی و محله های معتادان متجاهر انجام 
شده و راهکارهای اتخاذ شده است و این فرآیند 

ادامه دارد.
نصر گفت: بر همین اساس ما پیشنهاد دادیم 
که چنانچه این امکان وجود داشته باشد در این 
محله ها به صورت پایلوت یک پایگاه اجتماعی راه 
اندازی بشود چرا که ما در یک جنگ اقتصادی 
قرار داریم و باید یک آرایش نظامی و دفاعی به 
مسائل اجتماعی بدهیم و پیشنهاد ما راه اندازی 
قرارگاه اجتماعی به صورت پایلوت در برخی از 
مناطق حاشیه ای و سکونتگاه های غیررسمی 
اصفهان اســت که مقدمات آن در حال فراهم 
شدن است و همکاری خوبی از سوی نمایندگان 
مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی وجود 
دارد همچنین پایگاه های بسیج، ائمه جماعات 

و جمعه و رابطین اجتماعی صورت گرفته است 
و امیدواریم اتفاقات خوبی در این زمینه انجام 

بگیرد.
مدیر کل بهزیستی اســتان اصفهان افزود: در 
بخش جمــع آوری و ســاماندهی متکدیان، 
کارتن خواب ها، معتادان متجاهر، کودکان کار 
و خیابانی بیش از ۱۰ ارگان مسئول هستند اما 
همیشه نام بهزیستی و چند ارگان خاص دیده 
شده اســت و راه اندازی این قرارگاه اجتماعی 
می تواند در این بخش موثر باشــد و انشاءالله از 
ثمرات آن اســتفاده بکنیم و هر کسی در این 
قرارگاه بخشی از مسئولیت را برعهده خواهد 

گرفت.
وی اظهــار کــرد: در مناطــق حاشــیه ای و 
سکونتگاه های غیررســمی اصفهان از بیش از 
۵ کشور اتباع خارجی حضور دارند و مشخص 
نیست که چه کسی باید به اینها خدمت بدهد و 

این معضلات در این مناطق وجود دارد.
نصر تصریح کرد: کودکان بازمانده از تحصیل، 
کودکان بدون شناســنامه، معتادان متجاهر، 
متکدیان، کــودکان کار و خیابانی و ... از جمله 
معضلاتی است که در حوزه آسیب های اجتماعی 
در مناطق مختلف شناسایی شده اند و باید برای 
جلوگیری از این موارد راهکارهای اساسی اتخاذ 
و اجرایی شــود و این قرارگاه می تواند در این 
بخش موثر باشد و ما بنا داریم قرارگاه اجتماعی 
را در برخی از مناطق حاشیه ای و سکونتگاه های 
غیررسمی اصفهان به صورت پایلوت اجرا کنیم.

مدیر کل بهزیستی استان اصفهان ادامه داد: در 
این قرارگاه دستگاه هایی مثل سپاه، کمیته امداد، 
شهرداری ها، شورای شهر، استانداری، دانشگاه 
علوم پزشکی، سازمان فنی حرفه ای، اداره کل 
امور اتباع، ســازمان های بیمه ای حضور دارند 
و محوریت این قرارگاه با سپاه اصفهان خواهد 
بود و به سردار مجتبی فداء به عنوان رئیس این 
قرارگاه فعالیت خواهد کرد. قرارگاه اجتماعی به 

صورت پایلوت اجرا خواهد شد.
نصر درباره زمان اجرای طرح قرارگاه اجتماعی 
گفت: این پیشنهاد از سوی بهزیستی استان ارائه 
شده  و هم اینک دستگاه ها در حال بررسی آن 

هستند و به زودی اجرا خواهد شد.
وی گفت: اساس این قرارگاه استفاده از ظرفیت 
و پتانسیل اجتماعی غیر دولتی و مردمی است 
و پیش بینی می کنیم تا پایان ســال مطالعات 

لازم انجام و  از سال آینده اجرا بشود و بسیاری از 
خیرین آمادگی خود را برای همکاری با این طرح 
اعلام کرده اند که ابتدا این طرح به صورت پایلوت 
در چند منطقه حاشیه ای اصفهان اجرا و پس از 
رفع نقاط ضعف این طرح به صورت کلی در سایر 

مناطق حاشیه ای استان اجرا خواهد شد.
مدیر کل بهزیستی اســتان اصفهان در رابطه 
بــا فرزندخواندگی در اســتان اصفهان خاطر 
نشان کرد: ۳۰ نفر از نوزادان و کودکان در خانه 
نونهالان و کودکان نرجس نگهداری می شوند 
که از این ســی نفر نزدیک به ۱۶ نفر به نحوی 
دچار معلولیت و بیماری های خاص هستند که 

قابلیت واگذاری ندارند.
همچنین  ۵۰۰ کودک نیــز در قالب ۴۰ خانه 
کودک و نوجوان توســط مؤسســات خیریه 
نگهداری می شــوند و نزدیک بــه ۶۰۰ نفر از 
فرزندان ما هم به خانواده هــای درجه یک که 
می توانند نگهداری از آن کودک را داشته باشند 
سپرده شده است و  امداد ماهیانه به آنها پرداخت 
می شود که بتوانند با کمک هزینه ای که از سوی 
بهزیستی به آنها پرداخت می شود از آن کودک 
نگهداری کنند که مبلغ این ماهیانه ۶۵۰ هزار 
تومان است که به هر کودک امدادبگیر پرداخت 

می شود.
وی ادامه داد: قانون جامــع حمایت از حقوق 
معلولان در سال ۸۳  تصویب و ابلاغ شده است 
ولی متأســفانه در اجرای ایــن قانون کوتاهی 
شده است چرا که  اکثر دســتگاه ها به واسطه 
کمبود اعتبــار از اجرای وظایف خود ســر باز 
زده اند و ما هنوز قانون ۳ درصد اشتغال معلولان 
را نتوانســته ایم به صورت کامل اجرایی کنیم. 
هرچند اجرای آن در ســه ســال گذشته در 
نهادهای دولتی قابل قبول بوده است. مناسب 
سازی اماکن و مبلمان شهری بر اساس قانون 
جامع  انجام نشده است. جلسات متعددی را با 
شوراهای شهر و شهرداری ها داشته ایم تا روند 
مناسب سازی را تسهیل کنیم و بتوانیم حمل و 
نقل را رایگان برای افراد دارای معلولیت تعریف 

کنیم که متأسفانه این موارد اجرا نمی شود.
نصر گفت: استاندار اصفهان نیز توجه ویژه ای به 
بحث مناسب سازی دارد و جلسات متعددی را 
در این بخش برگزاری کرده است ضمن اینکه از 
سوی بهزیستی استان پیشنهاد شهر دوستدار 

سالمند مطرح شده است.

اخبار اصفهان
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S
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قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
10,356,0009,901,000قدیم

سکه طرح 
10,192,0009,936,000جدید

5,720,0005,370,000نیم سکه

3,808,0003,358,000ربع سکه

2,286,0002,006,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,471,0003,987,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,031,700920,500 عیار

طلای آب شده 
4,470,0003,985,000نقدی

یک گرم طلای 
241,376,3001,227,300 عیار

نوبت اولآگهی برگزاري مناقصه عمومی 

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در نظر دارد عملیات اجرایی به شرح زیر را از طریق مناقصه عمومی به پیمانکاران واجد 
شرایط واگذار نماید .

محل تامین موضوع مناقصهشماره مناقصه
اعتبار

برآورد
(ریال )

مبلغ تضمین
(ریال )

4,604,139,575228,124,000جارىعملیات نصب انشعابات فاضلاب منطقه یک شهر اصفهان 99-4-193/3

5,293,199,065248,795,000جارىعملیات بهره بردارى شبکه فاضلاب در منطقه  جلگه99-4-218/2

99-4-219/2 (CCTV) عملیات شستشو و لایروبى، تعمیر و تعویض، ویدئومترى
11,558,288,060436,748,000جارىدر مدار بهره بردارى شبکه هاى فاضلاب منطقه  2  اصفهان

عملیات نصب و اصلاح انشعابات فاضلاب در منطقه 5 شهر 99-4-221/2
8,216,996,900336,509,000جارىاصفهان

مهلت تحویل اسناد به دبیرخانه معاملات شرکت اتاق292 : تاساعت   15:00روز شنبه به تاریخ  99/11/25
تاریخ گشایش اسناد مناقصه : از ساعت 08:00 صبح روز یکشنبه به تاریخ 1399/11/26

دریافت اسناد : سایت اینترنتی
WWW.abfaesfahan.irشرکت آب و فاضلاب استان اصفهان
WWW.iets.mporg.ir پایگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات

شماره تلفن گویا:  36680030-8- 031
(  داخلی 384  )

نام روزنامه:اخبار اصفهان 
تاریخ انتشار نوبت اول:99/11/8
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مهدی کریمی| خبرآنلاین
یادداشـــت
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ادامه از صفحه یک
... شده اســت، بیشتر مردم کشور به 
طریق دور کاری مســئولیت شغلی 
خود را انجام می دهنــد و مدارس و 
دانشگاه ها نیز به دلیل رعایت فاصله 
اجتماعی، تعطیل شــده و از راه دور 
و به صورت آنلاین اداره می شــوند و 
حتی میبینیم که امتحانات نیز مثل 
دوران سابق برگزار نمی شوند. با اینکه 
دانشگاه  ها و خوابگاه های دانشجویی 
تعطیل شده اند، اما متاسفانه  برخی 
از دانشگاه های کشــور درخواست 
شــهریه کرده و دانشــجویان را به 
خاطر هزینه های خوابگاه مستلزم به 
پرداخت وجه های گوناگون نمودند! 
این با وجود اینکه امکانات ســابق را 
دیگر به دانشجویان ارائه نمی کنند. 
دانشجویان شهریه پرداز از ترم گذشته 
تاکنون این مطالبــه را دارند که چرا 
وقتی آموزش بر بستر آموزش آنلاین 
به دانشجو ارائه می شود، همچنان باید 
شهریه بر اساس آموزش حضوری را 

بپردازند؟
مطالبه اصلی دانشجویان در ترم جدید 
تحصیلی این است که با توجه به رکود 
اقتصادی در کشــور و کاهش درآمد 
اقشار مختلف جامعه، با تخفیف و یا 

کاهش شهریه شان موافقت شود. 
در حــال حاضــر دروس عملــی و 
کارگاهی که شهریه بالاتری نیز بابت 
آن پرداخت می شود به دلیل بحران 
شیوع ویروس به صورت مجازی برگزار 
می شود اما همچنان قیمت های آن به 
صورت قبل محاسبه می شود و حتی 
شهریه دانشگاه ها در ترم جدید حدود 
۲۰ درصد افزایش داشته این در حالی 
است که علی رغم افزایش هزینه ها 
در کشور، کاهش درآمد خانواده ها و 
عدم حضور دانشجو در دانشگاه انتظار 
نمی رفت شهریه تا این میزان افزایش 
یابد. دانشــجویان در حالی باید این 
میزان افزایش را متقبل شــوند که 
بسیاری از اساتید فقط به بارگذاری 
محتوای آفلاین بسنده می کنند و در 
واقع کیفیت یادگیری به نازل ترین 

حد خود رسیده است.
جالــب اینجاســت کــه در همین 
سال کرونایی شــرایط دریافت وام 
دانشجویان نیز سخت تر شده است.

در گذشته با ارائه  سند تعهد محضری 
و امضای ضامن دانشجو می توانست 
از صنــدوق وام دریافت کنــد اما در 
مصوبات جدید علاوه بر تعهد محضری 
ضامن مورد نظر، دانشجو باید گواهی 
کسر از  به صندوق ارائه دهد تا مجاز به 
اخذ وام شود. دانشجویان در کشور ما 
امید به پیدا کردن شغل مناسب بعد از 
پایان تحصیلات خود ندارند و آنهایی 
که هم چنان بــه ادامه تحصیل می 
پردازند، واقعا علاقه مند به تحصیل 
هســتند پــس بهتر اســت نیروی 
محرکه ای برای آنها بــه وجود آید تا 
در آینده کشور با معضل کم سوادی 
رو به رو نشود نه اینکه به صورت مداوم 

سنگ اندازی جلوی راه آنها شود.
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از پروژه شهرک سلامت اصفهان چه خبر؟
مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان گفت: شهرک سلامت به منظور ارتقای سطح سلامت شهر اصفهان و کاهش 
ترافیک مرکز شهر به دلیل وجود مطب های پزشکان احداث شده است. به گزارش روابط عمومي منطقه ۱۰ 
شهرداري اصفهان مهندس شهبازی مدیر منطقه ۱۰ اظهار کرد: شهرک سلامت یکی از ابر پروژه های مشارکتی 
این منطقه است که به منظور ارتقای سطح سلامت شهر اصفهان و کاهش ترافیک مرکز شهر به دلیل وجود 

مطب های پزشکان احداث شده و در حال حاضر بخش هایی از آن بهره برداری شده است. وی با بیان اینکه فاز 
نخست پروژه شهرک سلامت به کلینیک های تخصصی و فوق تخصصی، مراکز تجاری مرتبط با بهداشت و سلامت، 

هایپر سلامت )عرضه کننده محصولات غذایی سالم و طبیعی( تعلق دارد، گفت: فاز دوم به مراکز پاراکلینیکی شامل 
آزمایشگاه، مرکز توانبخشی و مرکز جامع سرطان که بزرگترین مرکز پرتودرمانی خاورمیانه محسوب می شود اختصاص یافته و 

در این فاز سالن کنفرانس جهت اجرای برنامه های آموزشی منطبق با train & learn برای پزشکان و بیماران ایجاد شده است. وی افزود: فاز سوم به 
منظور ارائه خدمات مطلوب به بیمارانی که جهت دریافت خدمات درمانی از نقاط مختلف دنیا به اصفهان سفر کرده اند به هتلی چهار ستاره اختصاص 
یافته که در حال اجرا است. وی خاطرنشان کرد: از دیگر اقدامات مهم در این مجموعه ایجاد دپارتمان گردشگری سلامت است که ضمن استفاده از 
نظرات مشاوران بین المللی و داخلی طرحی ویژه جهت ساماندهی این صنعت جهت تبدیل استان به قطب گردشگری سلامت در دست اجرا دارد.

اجرای عملیات باند دوم در محورهای شهرستان کاشان
معاون مهندسی و ساخت اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: در حال 
حاضر عملیات احداث باند دوم در دو محور شهرستان کاشان )کاشان-برزک و 
بادرود-کاشان( با ســرعت مطلوب در دست اجراست. بهزاد شاهسوندی معاون 
مهندسی و ساخت اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان اظهار کرد: استان اصفهان دارای ۱۱ هزارو ۵۰۰ 

کیلومتر راه است که به لحاظ موقعیت خاص آن در مرکز و بعنوان چهار راه ترانزیت بار و مسافر کشور، رتبه اول 
حمل بار و رتبه سوم حمل مسافر را در کشور داراست.  وی با بیان اینکه راه های این استان به عنوان چهارراه حمل 

و نقل کشور و ارتباط با شمال به جنوب و شرق به غرب از اهمیت و تردد بالایی برخوردارند. گفت: ورود روزانه حدود ۸۰ 
هزار وسیله نقلیه از مسیرهای تهران، کاشان، نطنز، قم و دلیجان به اصفهان، بار سنگین ترافیک به شمال این کلانشهر تحمیل 

می کند. معاون مهندسی و ساخت اداره کل راه و شهرسازی استان اذعان داشت: شهرستان کاشان پر جمعیت ترین شهرستان استان 
اصفهان پس از مرکز استان بوده که دارای چهار بخش و هفت شهر است. و به دلیل برخورداری از مناطق توریستی و تاریخی بسیار در کلیه فصول 
پذیرای گردشگران است. وی افزود: تسریع در تکمیل پروژه های باند دوم در محورهای شهرستان کاشان به دلیل بار ترافیکی بالا و حادثه خیز بودن 

آن یکی از اولویت های اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان است. 

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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 از حدود ۶00 صنعت 
دستی ثبت شده در 

سازمان جهانی یونسکو 
نزدیک به ۳۷0 مورد آن 
در کشور است که از این 
میان 2۸۷ شاخه صنایع 
دستی متعلق به استان 

اصفهان است و اصفهان 
از این جهت غنی بوده، 

اما نباید این داشته ها 
مورد غفلت قرار گیرد

به گزارش اداره ارتباطات 
رســانه ای شــهرداری 
اصفهان، قدرت اله نوروزی 
در رویداد نشــان دســت 
خلاق، اولین جشنواره بین 
المللی صنایع دستی ایران 
با شــعار » صنایع دستی 
برای زندگی« که با همــکاری مدیریت 
شــهری و وزارت میراث فرهنگی برگزار 
می شود، با اشاره به اینکه صنایع دستی 
به عنوان یک هنر فاخر می تواند ســبب 
ساز توسعه پایدار و رونق گردشگری شود، 
اظهار کرد: تمرکز بروی صنایع دســتی 
می تواند به رشد اقتصادی و گفتمان سازی 

در جهان یاری رساند. 
وی ادامه داد: رونق صنایع دستی سبب 
رونق در حوزه اشتغال و تولید می شود و 
در کنار آن می توان با قدرت بیشتری در 

حوزه گردشگری برنامه ریزی کرد. 
شــهردار اصفهان با اشــاره به عضویت 
اصفهان در شبکه شهرهای خلاق جهان 
اشــاره و اظهار کرد: این شهر توانست به 
عنوان اولین شهر ایران در بخش صنایع 

دستی به عضویت این شبکه درآید. 
وی مزیت برگزاری جشنواره ها را معرفی 
نمادهای ملی و بومی شهرها عنوان کرد 
و گفت: جایگاه صنایع دستی نیاز به ارتقا 
دارد که برگزاری جشــنواره می تواند با 
استفاده از تبادلات فرهنگی به این موضوع 

کمک کند.
نوروزی با اشــاره به رابطه نزدیک صنایع 
دستی و گردشگری، توسعه این دو صنعت 
را متضمن ایجاد درآمدهای پایدار شهری 
دانست و گفت: از بین 6۰۰ رشته صنایع 
دستی در دنیا، 3۰۰ رشته در ایران و ۲۰۰ 
رشته در اســتان اصفهان فعال است که 
براساس آمار 4۰۰ هزار نفر در اصفهان در 

این حوزه مشغول به کار هستند. 
وی افزود: با توسعه اشــتغال در صنایع 
دســتی هنر هنرمندان هــم از جایگاه 
والاتری برخوردار خواهد شد و به اقتصادی 

شهری کمک می کند.

    صنایع دستی ظرفیت گفتمان  های 
جهانی بین شهرها را ارتقاء می دهد

شــهردار اصفهان گفت: امروز به صنایع 
دســتی نیازمندیم چراکه صنایع دستی 
ظرفیت گفتمان  های جهانی بین شهرها 

را ارتقاء می دهد.  
بــه گــزارش اداره ارتباطات رســانه ای 
شهرداری اصفهان، قدرت اله نوروزی در 
نشست معرفی برنامه  های اولین جشنواره 
بین المللی صنایع دستی ایران که در کاخ 

نیاوران برگزار شد، با بیان اینکه شهرداری 
اصفهان تجربه بسیار خوبی در برگزاری 
جشنواره های بین المللی دارد، اظهار کرد: 
شهرداری تاکنون بیش از 3۰ جشنواره 
بین المللــی در حوزه کــودک و نوجوان 
برگزار کرده و هر ســال بر اساس تجربه 
سال های گذشته بهتر و بیشتر درخشیده 

است.  
وی ادامه داد: در ســال  جــاری علی رغم 
شرایط کرونایی جشنواره بین المللی فیلم 
کودکان و نوجوانــان به صورت مجازی و 
به بهترین نحو برگزار شد و در دنیا مورد 
استقبال قرار گرفت، همچنین در ماه  های 
گذشته نیز اصفهان در دو نمایشگاه صنایع 
دستی شهر نانجینگ چین و نمایشگاه 

بین المللی CIIB شرکت کرد.  

    دریافت نشان شــهر دوستدار 
کودک 

وی اظهار کرد: اصفهان علاوه بر برگزاری 
این جشنواره، هفته آینده با حضور مقامات 
بین المللی در وزارت کشــور نشان شهر 
دوستدار کودک را نیز به عنوان نخستین 
شــهر ایران دریافت می کند و از مســیر 

پایلوت دو ساله عبور خواهد کرد. 
نوروزی بیان کرد: اصفهان برنامه شــهر 
دوستدار سالمند را نیز آغاز کرده و تدابیر 
لازم را اندیشــیده و پاتوق های محلی را 
به عنوان نخســتین اقدام طراحی و اجرا 

کرده است.    
وی با اشاره به اینکه ظرفیت تعامل بالا بین 
اداره کل میراث فرهنگی و گردشــگری 
استان و شهرداری، زیرساخت بزرگی برای 
برگزاری چنین نمایشگاه هایی است، گفت: 
ظرفیت های مشترک بین نهادها، می تواند 
برای برگزاری جشنواره مهم صنایع دستی 
و دائمی شدن جشنواره در اصفهان کمک 
کند، همانطور که جشنواره فیلم کودک 
برای اصفهان به صورت دائمی ثبت شد، 
جشنواره بین المللی صنایع دستی نیز به 

نام این شهر ثبت شود.
شــهردار اصفهان با بیان اینکه امروز به 
صنایع دستی نیازمندیم، چراکه ظرفیت 
گفتمان های جهانی بین شــهرها را در 

این مقطع افزایش می دهد، گفت: صنایع 
دســتی، ارزش اقتصاد فرهنگ را برای 
هنرمندان تســهیل و یک بهزیســتی 

فرهنگی ایجاد می کند.

    اصفهان نیــاز بــه راه اندازی 
هنرستان صنایع دستی دارد

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان به لزوم 
ایجاد هنرستان صنایع دستی در اصفهان 
اشاره کرد و گفت: در حال حاضر هنرستان 
هنرهای زیبا که به تخصص هنر موسیقی 
می پردازد در اصفهان فعال است، اما باید 
در زمینه سایر رشــته ها و موارد مربوط 
به صنایع دستی برای بانوان و آقایان نیز 
فعالیت آموزشی صورت گرفته و هنرستان 

صنایع دستی داشته باشیم.   
بــه گــزارش اداره ارتباطات رســانه ای 
شهرداری اصفهان، علیرضا نصر اصفهانی 
در حاشیه نخستین جشنواره بین المللی 
صنایع دســتی ایران با عنوان »دســت 
خلاق« با بیان اینکه اساتید و هنرمندان در 
حوزه صنایع دستی باید بیشتر مطالبه گر 
باشند تا مسئولان بیشتر به این داشته ها 
بپردازند، زیرا این اقدامات می تواند اصفهان 
را نسبت به گذشته برجسته تر کند، اظهار 
کرد: همچنین لازم است شرایطی برای 
برجسته  تر شدن و انتقال این هنر به نسل 

جوان و علاقه مند فراهم شود.       
وی با ابراز خرسندی از برگزاری جشنواره 
صنایع دســتی، گفــت: برگــزاری این 
جشنواره نتایج خوبی را به همراه خواهد 
داشت و می تواند آغازگر برخی حرکت های 
بنیادین در کشور باشــد.    وی افزود: از 
حدود 6۰۰ صنعت دستی ثبت شده در 
سازمان جهانی یونسکو نزدیک به 3۷۰ 
مورد آن در کشور اســت که از این میان 
۲۸۷ شاخه صنایع دستی متعلق به استان 
اصفهان است و اصفهان از این جهت غنی 
بوده، اما نباید این داشــته ها مورد غفلت 

قرار گیرد.   

    نخستین جشنواره بین المللی 
صنایع دســتی ایران با همکاری 

شهرداری اصفهان برگزار می شود

وزیر میراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشــگری گفت: به علت ظرفیت  های 
خوبی که در اصفهان وجود دارد، قرار شد 
جشنواره بین المللی صنایع دستی ایران در 
اصفهان برگزار شود. در این زمینه شهردار 
اصفهان بسیار همراهی کرد و جشنواره با 
مشارکت و همکاری شهرداری اصفهان 

برگزار خواهد شد.
 علی اصغر مونسان نیز در نشست رونمایی 
از برنامه های جشنواره بین المللی صنایع 
دستی با اشاره به جشــنواره بین المللی 
صنایع دستی اصفهان، اظهار کرد: پیگیر 
هستیم تا این جشنواره را به جشنواره ای 
بین المللی تبدیل کنیم و این جشنواره 
مانند جشنواره اســکار در حوزه صنایع 
دستی شــود.  وی با بیان اینکه درصدد 
هستیم بالاترین نشان صنایع دستی دنیا، 
در جمهوری اســلامی ایران اهدا شود، 
گفت: نشــان دســت خلاق که طراحی 
بسیار زیبایی دارد، کمک می کند جایگاه 
هنرمندان و هنر ایرانی در دنیا حفظ شود 
و به بازاریابی بیشتر در عرصه بین الملل 

کمک بسیاری خواهد کرد.
وزیر میراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشگری به نشان »دست خلاق« اشاره 
و تصریح کرد: برای افزایش نفوذ بین المللی 
صنایع دستی، رویداد این جایزه در سطح 
بین المللی برگزار می شــود که با توجه 
به نقش ایران در سازمان جهانی صنایع 
دستی، به دنبال نهادینه کردن این نشان 
در دنیا هستیم.   وی تاکید کرد: بر اساس 
این طرح، نشان »دست خلاق«، بالاترین 
نشان کشور در حوزه صنایع دستی خواهد 
بود. مونسان در این خصوص اظهار کرد: به 
لحاظ ظرفیت  های خوبی که در اصفهان 
وجود دارد، قرار شــد این جشــنواره در 
اصفهان برگزار شود. در این زمینه شهردار 
اصفهان بسیار همراهی کرد و جشنواره با 
مشارکت و همکاری شهرداری اصفهان 

برگزار خواهد شد.
وی افزود: بر همین اســاس نخســتین 
جشنواره بین المللی صنایع دستی ایران 
اردیبهشت ماه ســال آینده در اصفهان 

برگزار می شود.

شهردار اصفهان در رویداد نشان »دست خلاق« عنوان کرد:   

توسعه اشتغال در صنایع دستی، محرک اقتصاد شهری 

شهردار اصفهان با اشــاره به رابطه نزدیک صنایع دستی و 
گردشگری، توسعه این دو صنعت را متضمن ایجاد درآمدهای 
پایدار شهری دانست و گفت: توسعه اشتغال در صنایع دستی 

محرک اقتصاد شهری است. 

      وزیر میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری: نخستین جشنواره بین المللی صنایع دستی ایران با همکاری شهرداری اصفهان برگزار می شود
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اجرای پروژه توسعه فیبر در شهرستان 
خمینی شهر  

در راستای توسعه زیرساخت های مخابراتی و 
کسب رضایتمندی مشترکین،پروژه توسعه 
شــبکه کابل و فیبر نوری در شهرستان 

خمینی شهر عملیاتی شد.

به گزارش روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهان،با اجرای این طرح که در 
 BTS محله اسلام آباد درچه خمینی شهر به مرحله اجرا درآمده، سایت
موبایل اسلام آباد نیز دارای ارتباط فیبر می گردد و بدین وسیله موجبات 

افزایش کیفی و کمی شبکه همراه اول در این منطقه فراهم خواهد شد.
گفتنی است فیبر نوری یکی از محیط های انتقال داده با سرعت بالاست 
که امروزه از آن در موارد متفاوتی نظیر شــبکه های تلفن شــهری ،بین 

شهری،شبکه های رایانه ای و اینترنت استفاده می شود.
 بر خلاف کابل های فلزی معمول که نویز بر آنها تأثیر شدید می گذارد، فیبر 

نوری از هر گونه نویز و تداخل در امان است.
 طول عمر بسیار طولانی و استهلاک کم، از دیگر مزایای فیبر نوری نسبت 

به کابل های مسی شبکه یا تلفن است.

تسهیلات خدمتی برای مشمولان 
متاهل خدمت سربازی

معاون وظیفه عمومی فرماندهی انتظامی استان 
از اعطای امتیاز ۲ ماه کسر خدمت برای مشمولان 
متاهل که از ابتــدای آذرماه به بعــد به خدمت 
سربازی اعزام می شوند خبر داد. سرهنگ  مهرداد پناهپوریان   بیان داشت: 
در راســتای اجرای فرمان مقام معظم رهبری ) مدظلــه العالی ( و در پی 
صدور ابلاغیه ستاد کل نیروهای مسلح ۲ ماه از خدمت سربازی مشمولان 
 متاهلی که از اول آذرماه ســال جاری و بعد از آن اعزام شــده باشند کسر

 می شود.
وی افزود: این امتیاز تنها شامل مشمولانی است که از تاریخ اعلام شده به 
خدمت اعزام شده یا می شوند و کسر خدمت مذکور شامل حال سربازانی 
متاهل در حال خدمت که قبل از این تاریخ به خدمت اعزام شدند نمی شود.

معاون وظیفه عمومی فرماندهی انتظامی اســتان اصفهان اظهار داشت: 
در حال حاضر شرایط بسیار خوبی برای گذراندن خدمت هم از نظر کسر 
خدمت و هم از نظر خدمت در محل سکونت برای مشمولان فراهم شده و 
به مشمولان توصیه می کنیم هرچه زودتر نسبت به تعیین تکلیف وضعیت 
خدمتی خود اقدام کرده تا با برای آنها غیبت لحاظ نشــده و دچار مشکل 

نشوند.
این مقام انتظامی با بیان اینکه قانون خرید خدمت برای مشمولان غایبی 
که بیش از ۸ سال غیبت داشــتند در حال حاضر از دستور کار خارج شده 
است گفت: مشمولان نباید به بهانه اینکه ممکن است دوباره این قانون اجرا 
شود بی جهت غیبت کرده چرا که این کار باعث اضافه خدمت و مشکلات 

دیگر برای آنان می شود.
سرهنگ پناهپوریان خدمت وظیفه عمومی در نظام جمهوری اسلامی را 
یک نوع عبادت توصیف کرد و گفت: علاوه بر این ســربازی فرصتی است 
که مشــمولان می توانند از در جهت افزایش معلومــات و دانش عمومی 
خودر در حوزه های نظامی و انتظامی، مسایل عقیدتی و بصیرتی، انتخاب 
دوستان مناسب و آشــنایی با کارهای علمی و تخصصی در محل خدمت 

خود استفاده کنند.
معاون وظیفه عمومی فرماندهی انتظامی استان اصفهان با اشاره به قرارداد 
اداره منابع انسانی و امور وظیفه ستاد کل نیروهای مسلح با سازمان فنی 
و حرفه ای گفت: برای مشمولان فرصتی فراهم شده تا در دوران خدمت 
وظیفه خود با شرکت در دوره های آموزشی حرفه ای مناسب و مورد دلخواه 
خود را تعلیم ببینند و پــس از پایان دوران خدمــت بتوانند از این حرفه 
درزمینه اشتغال خود بهره برده و با گواهینامه فنی و حرفه ای که اخذ می 

کنند حتی می توانند وام اشتغال نیز دریافت نمایند.  

ارتباطـــات

تسهیــــلات

یلدا توکلی
خـــبــــر

کشف 39 ماینر قاچاق
فرمانده انتظامي شهرستان   برخوار   از کشف 39 دستگاه ماینرخارجي قاچاق 
به ارزش 4 میلیارد ریال در عملیات ماموران این فرماندهي خبر داد. سرهنگ   
نعمت خلیلي   بیان داشت: ماموران پلیس آگاهي فرماندهي انتظامي شهرستان 
برخوار با اشراف اطلاعاتي خود از فعالیت غیر مجاز و بدون مجوز چند نفر در 
زمینه تولید ارز دیجیتال در 3 واحد کارگاهي مطلع و بررســي موضوع را در 
دستور کار خود قرار دادند. وي افزود: پس از انجام تحقیقات و کسب اطمینان 
از درستي موضوع یک گروه ازکارآگاهان مجرب با هماهنگي مقام قضائي از 
این واحدها بازرسي کردند که در نتیجه این عملیات 39 دستگاه ماینرخارجي 
قاچاق کشف شد. فرمانده انتظامي شهرستان برخوار گفت: ارزش ماینر هاي 
مکشوفه برابر توسط کارشناسان مربوطه 4 میلیارد ریال ارزیابي شده است.این 
مقام انتظامي از دستگیری 3 نفر در این رابطه خبر داد و اظهار داشت: بسیاري از 
تولید کنندگان ارز دیجیتال براي انجام فعالیت غیر قانوني خود از برق یارانه اي 
واحدهاي صنعتي تعطیل و نیمه تعطیل استفاده مي کنند که این کار آنها باعث 

اخلال در شبکه توزیع برق شهري مي شود.

دستگیری سارقان سیم برق در لنجان
سرهنگ حســین ترکیان رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان 
اصفهان بیان داشت: در پی وقوع چندین فقره سرقت سیم برق در شهرستان 
لنجان که باعث بروز خسارت هایی برای اداره برق این شهرستان شده بود، 
موضوع در دستور کار جدی کارآگاهان پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی 
شهرستان مذکور قرار گرفت. او با بیان اینکه پس از بررسی های صورت گرفته 
مشخص شد که سرقت های صورت گرفته در نیمه های شب اتفاق می افتند 
افزود: تیم های ویژه ای از کارگاهان رسیدگی به این سرقت را پیگیری و به 
گشت زنی های هوشمند در سطح حوزه شهرستان پرداختند و در نهایت 
۲ نفر که قصد سرقت سیم برق را داشــتند طی یک اقدام سریع و به موقع 
دستگیر و به یگان انتظامی منتقل شدند. رئیس پلیس آگاهی فرماندهی 
انتظامی استان اصفهان با بیان اینکه متهمان در تحقیقات صورت گرفته 
از آنان به ۱6 فقره ســرقت سیم برق در سطح شهرســتان اعتراف کردند 
 از کشــف مقادیر ســیم و کابل برق، آچار و قیچی در بازرسی از منزل آنان

 خبر داد.

کلاهبرداري  با وعده ازدواج
زني که با سوء استفاده از شبکه اجتماعي اینستاگرام با وعده ازدواج اعتماد شاکي 
را جلب کرده و مبلغ ۷ میلیون ریال از وي کلاهبرداري کرده بودتوسط مأموران 
پلیس فتای شهرستان  خمینی شهر  دستگیر شد. سرهنگ غلامرضا براتي  با 
اعلام جزئیات بیشتر این خبر گفت: در پي شکایت یکي از شهروندان مبني بر 
اینکه مبلغ ۷ میلیون ریال به صورت غیر مجاز از حساب بانکي وي سرقت شده 
، بررسي موضوع در دستور کار پلیس فتاي این فرماندهي قرار گرفت.وي اظهار 
داشت : شاکي مدعي بود در شبکه اجتماعي اینستاگرام با شخص مونثي آشنا 
شده که باترفند ازدواج از من درخواست قرض کرد و من هم مبلغ ۷ میلیون ریال 
به حسابش واریز کردم و بعد متوجه شدم تلفنش را جواب نمي دهد و از من سوء 
استفاده کرده است.سرهنگ  براتي   در ادامه تصریح کرد: با بکارگیري روش هاي 
فني و شگردهاي خاص پلیسي ، متهمه شناسایي و دستگیر شد. فرمانده انتظامی 
شهرستان خمینی شهر در پایان به عموم شهروندان توصیه کرد: یکی از ترفند های 
کلاهبرداری اینترنتی این اســت که مجرمان، طعمه های خود را در شبکه های 

اجتماعی و چت روم ها شکار می کنند.

ماموران پلیس  نایین  ناجی مسافران اتوبوس 
فرمانده انتظامي شهرستان نایین از آتش گرفتن یک دستگاه اتوبوس مسافربری 
اسکانیا در یکی از محورهای ارتباطی شهرستان  نایین  و نجات جان مسافران این 
اتوبوس خبر داد. سرگرد هادي کیان مهر   بیان داشت: یک مورد حادثه آتش 
گرفتن اتوبوس مسافربری به مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ شهرستان  نایین  
اعلام شد که ماموران گشت انتظامی بلافاصله به محل اعزام شدند.وی افزود: 
در بررسی های بعمل آمده مشخص شد این اتوبوس از کرمان به مقصد تهران 
با ۱۸ مسافر در حال حرکت بوده که متاسفانه به علت نقص فنی در در موتور 
خودرو دچار آتش سوزی می شود.فرمانده انتظامی شهرستان نایین ادامه داد: 
ماموران گشت انتظامی بلافاصله وارد عمل شدند و همه مسافران را از اتوبوس 
خارج کردند که بحمدلله این حادثه با اقدام به موقع ماموران پلیس و به لطف 
خدای متعال حادثه جانی نداشت .سرگرد کیان مهر با اشاره به اینکه آتش در 
نهایت مهار شد اظهار داشت: ماموران شجاع و فداکار نیروی انتظامی شبانه روز 
در حال خدمت رسانی هستند و از جان ،مال وناموس مردم حراست می کنند و 

در این راه تا پای جان ایستاده اند.
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جان بابایی گفت: از چند مبدا در تدارک ورود واکســن کرونا 
هستیم که یکی از آنها شرکت آسترازنکا است.

 از چند مبدا در تدارک 
ورود واکسن هستیم 

که یکی از آنها شرکت 
بریتانیایی سوئدی 

آسترازنکا 
 )AstraZeneca(

است. باید صبر کنیم 
تا زمان آن قطعی شود 
چون مشکلات خاص 

واردات واکسن را 
داریم.

باشگاه خبرنگاران جوان
گزارش
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واکسن کرونای ایرانی به همه آزمایشات به بهترین وجه جواب داده است
 رییس ستاد اجرایی فرمان امام )ره( گفت: نتایج تست فاز اول واکسن کرونا بر روی داوطلبان کاملا مثبت بوده 

و هیچ عوارضی نداشته است.
 محمد مخبر ن اظهار داشت: تا پایان سال ۲ تا سه میلیون دوز واکسن در کشور تولید خواهد شد که فاز اول 

تست کرونا برای ۲۱ داوطلب اول رو به اتمام است.
وی با بیان اینکه مجوز تست بر روی ۱۴ نفر دیگر دریافت شده است افزود: با اتمام فاز اول تست این واکسن بر روی 

۵۶ نفر اول، فاز دوم شروع خواهد شد و فروردین یا اردیبهشت ماه سال آینده با تایید پروتکل ها، واکسن در اختیار 
عموم مردم کشور قرار خواهد گرفت.

رییس ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( یادآور شد: به مردم این اطمینان را می دهیم که واکسن ایرانی قوی تر، باکیفیت تر و با فراوانی بیشتر به 
زودی تولید و در اختیار مردم قرار می گیرد.وی با بیان اینکه رسیدن به تولید انبوه مساله اصلی ما است گفت: واکسن تولیدی را زیر قیمت خارجی 
آن در اختیار مردم قرار خواهیم داد و کشور در این بخش خودکفا خواهد شد.مخبر افزود: تولید دارو به منظور تامین نیاز کشور از مهمترین اهداف 
شرکت های داروسازی این ستاد است که در این راستا نه تنها توانستیم بخش زیادی از نیاز کشورمان را تامین کنیم بلکه به ظرفیت صادرات به برخی 

کشورها نیز رسیدیم.

تکمیل فاز اول تست انسانی واکسن ایرانی کرونا تا ۱۰ اسفند 
عضو تیم علمی واکسن »کُووایران برکت« با تشریح وضعیت داوطلبان مرحله اول کارآزمایی بالینی، توضیحاتی 
درباره ادامه پروسه تولید واکسن ایرانی ارائه کرد.دکتر پیام طبرسی عضو تیم علمی واکسن »کُووایران برکت« که از 
ماه پیش سه مرحله از تست آن روی ۲۱ داوطلب انجام شده، در رابطه با جزییات و مراحل پروسه اجرای واکسن ایرانی 

کووید ۱۹ اظهار کرد: به زودی مجوز تزریق دو سری آخر داوطلبان تزریق واکسن در مرحله اول کارآزمایی بالینی، صادر 
می شود و تا ۱۰ اسفند تزریق واکسن برای همه ۵۶ داوطلب انجام می شود.وی با بیان اینکه تا به امروز نتایج کار مثبت بوده و 

حال عمومی ۲۱ داوطلب اول مطلوب است، عنوان کرد: تا الان عوارض خاص و نگران کننده ای گزرش نشده است.دکتر طبرسی 
با بیان اینکه نتایج قطعی مرحله اول کارآزمایی بالینی واکسن کووایران حدود ۴ هفته بعد از تزریق دوم و پس از بررسی تیتر آنتی بادی داوطلبان 

مشخص می شود، اظهار کرد: البته تا الان تیتر انتی بادی داوطلبان اندازه  گیری و نتایج مطلوبی استخراج شده ولی برای تصمیم گیری نهایی هنوز زود 
است.عضو تیم علمی واکسن کُووایران برکت ادامه داد: با توجه به مثبت بودن مراحل طی شده تا به امروز و مطلوب بودن وضعیت ۲۱ داوطلب اول، مرحله 
بعدی تا پایان تزریق ۵۶ نفر داوطلب مرحله اول کارآزمایی با سرعت بیشتری انجام می شود.دکتر طبرسی با بیان اینکه در صورت موفق بودن نتایج مرحله 
اول کارآزمایی، مرحله دوم از ابتدای فروردین ۱۴۰۰ آغاز می شود، گفت: فاز دوم کارآزمایی بالینی واکسن با حدود ۵۰۰ داوطلب انجام خواهد شد و نتایج 

آن تا آخر اردیبهشت مشخص می شود.
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 قاســم جان بابایی، معاون 
درمــان وزارت بهداشــت 
اظهار کــرد: به لطف خدا و 
همــکاری و صبوری مردم 
شــرایط آرامی را از جهت 
تعــداد بیمــاران و میزان 
بستری های ویروس کرونا 
داریم. واقعیت این اســت که شــرایط 
شکننده اســت و اگر بخواهیم از شیوه 
نامه های بهداشتی عدول کنیم مطمئنا 
این بیماری بــرای ما درد ســر ایجاد 

می کند.
معاون درمان وزارت بهداشــت افزود: 
اگرچه زیر ســاخت های کشــور هایی 
اروپایــی و امکانــات بهداشــتی آنها 
از کشــورما خیلی بالاتر اســت اما این 
کشــور ها نیز در مقابل ویــروس کرونا 

فلج شده اند.
جان بابایی ادامه داد: روز های ســختی 
برای تمام مردم دنیا داریــم و هنوز به 
داروی درمانــی قطعی نرســیده ایم، 
باوجود این در بیمارســتان ها دارو های 
کمکی بــه بیمــاران کرونایــی داده 
می شود. علاوه بر خستگی کادر درمان 
نگرانی دیگر ما کاســبان و مغازه داران 
هســتند زیرا آنها درآمد روز مزد دارند 
و با تعطیلی ها از درآمد آن ها کاســته 

می شود.
او بــا بیان اینکــه وقتی شــهری قرمز 
می شود تمام مشاغل تعطیل می شوند، 
گفت: سخت ترین مشکل برای ما تعطیل 
کردن مشــاغل اســت، اما چاره ای جز 
این نداریــم به همین دلایــل از مردم 
می خواهیم باز هم شیوه نامه ها را رعایت 
کنند. در عید و ماه رمضان مرگ و میر 
خیلی کاهش پیدا کــرد، امیدواریم در 
نوروز ۱۴۰۰ نیز مرگ و میر ما کاهش 

پیدا کند.

 میزان سرایت پذیری ویروس کرونا 
افزایش یافته است

معاون درمان وزارت بهداشــت درباره 
ویروس انگلیسی و میزان شیوع آن در 
کشور توضیح داد: ویروس سه ساختار 
ژنی دارد. بیشترین جهش در ساختمان 
بیرونی ویروس اتفاق افتــاده و میزان 
سرایت پذیری و بیماری زایی افزایش 
یافته است اما قدرت کشندگی ویروس 
افزایش نیافته است. متاسفانه ویروس 
تاکنون به سمت سرایت پذیری بیشتر 

رفته اســت. تاکنون ۶ مــورد ابتلا به 
ویروس انگلیســی در کشور داشته ایم. 
حتی ویروس برزیلی هم غیر مســتقیم 
می تواند به کشور وارد شــود، بنابراین 
انتقال غیر ممکن نیســت و در مجموع 
قدرت ســرایت ایــن ویــروس خیلی 
بالاست.او ادامه داد: وقتی دستور العملی 
در منطقه ای شکسته می شود پیک کرونا 
با سرعت به وجود می آید. آنچه در برزیل 
رخ داده می تواند به ســرعت حدودا دو 
هفته در کشور های دیگر به وجود بیاید.

معاون درمان وزارت بهداشــت درمان 
و آموزش پزشــکی درباره علائم جدید 
بیماری کرونا مثل التهابات پوستی ادامه 
داد: تغییر ژنتیکی در ویروس شناخته 
نشده اســت، ولی این بیماری سیستم 
ایمنی بدن را تضعیــف می کند. کرونا 
برخی از اعضای بدن را مستقیم هدف 
قرار می دهد مثل ریه و دستگاه تنفسی 
و در برخی مواقع سیستم ایمنی واکنش 
نشــان می دهد و باعث بــروز التهابات 

خاص در بدن می شود.

 شیوع موج چهارم از ابتدای بهمن یک 
پیش بینی است

جان بابایی درباره خیز چهارم ویروس 
کرونــا گفت: شــیوع موج چهــارم از 
ابتــدای بهمن یک پیش بینی اســت. 
۱۶ شهر نارنجی و ۱۷۰ شهر زرد و ۲۵۰ 
تا ۲۶۰ شهر آبی هســتند. تغییر رنگ 
می توانــد در دو هفته اتفــاق بیفتد اما 
شرایط هر اســتانی با دیگری متفاوت 
است و این شرایط در شیوع بیشتر تاثیر 
گذار است. در استان هایی مثل کرمان 
و یزد ممکن است پیک چهارم نداشته 
باشیم، زیرا ابتلای زیاد را قبلا داشته اند. 
شرایط برخی استان ها مثل سیستان و 

بلوچســتان و کهگیلویه و بویر احمد به 
دلیل اینکه جمعیت آلوده نشــده آن ها 
خیلی بالاست متفاوت از سایرین است و 
ممکن است شاهد پیک سنگین چهارم 

در این استان ها باشیم.
به گفته این مقام مســئول، هم اکنون 
استان های شــمالی وضعیت مناسبی 
دارند. استان ها هرمزگان، بوشهر و فارس 
هنوز پیک سنگین نداشته اند به همین 
دلیل این استان ها وضعیت شکننده ای 
دارند و باید بیمار یابی، تست گسترده 
و ایجاد محدودیت ها را در این استان ها 

شدید تر ایجاد کرد. 
معــاون درمــان وزارت بهداشــت 
توضیــح داد: از چند مبــدا در تدارک 
ورود واکســن هســتیم که یکی از آنها 
شرکت بریتانیایی ســوئدی آسترازنکا 
)AstraZeneca( است. باید صبر کنیم 
تا زمان آن قطعی شود چون مشکلات 

خاص واردات واکسن را داریم. 
جان بابایــی گفت: زمــان قطعی ورود 
واکسن شرکت بریتانیایی سوئدی، هنوز 
مشخص نیســت ولی وقتی وارد شود، 
حتما مــردم از آن بهره منــد خواهند 
شد. برای واردات واکسن کرونا از سایر 
کشــورهای خارجی نیز اقدامات لازم 

انجام شده است.
معاون درمان وزارت بهداشــت تصریح 
کرد: این بیماری شرایط سختی را ایجاد 
می کند و مســئولان و مردم باید تلاش 
کنند تا شیوه نامه ها رعایت شود. ما می 
توانیم خیلی از مراســم های تشریفاتی 
و تجمع ها را نداشته باشــیم، با برگزار 

نشدن آنها هیچ اتفاقی نمی افتد.
او ادامه داد: باید درباره واکسن واقعیت 
ها را قبول کنیم. در خیلی از کشورهای 
دنیا فــاز مطالعاتی را با ســرعت و فاز 

انســانی را با حجم خیلی بالا ســپری 
کرده اند و تقریبا تمام دنیا در حال انجام 
آزمایش هــا در تعداد و وســعت کمتر 

هستند.
جان بابایــی بیان کرد: اینکه واکســن 
چقدر می تواند از ویــروس جلوگیری 
کند هنوز مشخص نشده و نمی توان به 
طور قطع مواردی را اعلام کرد. اظهاری 
نظرهایی مثل واکسیناســیون دســته 
جمعی و فواید آن برای ایمنی جمعی بر 
اساس تجربه واکسن های قبلی در دنیا 
وجود دارد اما درباره این واکسن هنوز 

اطلاعاتی در دست نداریم.
معاون درمان وزارت بهداشــت افزود: 
تلاش های زیادی در کشور برای تامین 
و تولید واکسن کرونا انجام شده است. 
در ابتدای شــیوع کرونــا واردات لوازم 
حفاظتی به کشور ممنوع شد؛ انگلیس 
در اسفند ماه سه میلیون ماسک ایران را 

در گمرک خود بلوکه کرد.  

 روی قول اروپایی ها نمی توانیم حساب 
کنیم

جان بابایی بــا بیان اینکــه روی قول 
اروپایی ها نمی توانیم حســاب کنیم، 
گفت: خیلی از کشورها به ما قول دادند 
که کیت آزمایشگاهی و ماسک بدهند اما 
ندادند. نمی خواهیم واکسن وارد نکنیم 
اما هر چــه زودتر بایــد روی پای خود 
بایستیم. مردم بدانند ما به واکسن های 
داخلی خودمــان اطمینان بیشــتری 

داریم.
معــاون درمان وزارت بهداشــت ادامه 
داد: زیر ســاخت های ایجاد شده برای 
واکسن در کشور این را نوید می دهد که 
بتوانیم حداقل افراد خیلی آسیب پذیر 

را واکسینه کنیم.

معاون درمان وزارت بهداشت مطرح کرد؛

عضو کمیسیون بهداشت تامین واکسن کرونا از شرکت آسترازنکا
مجلس:

ارز دارو سال آینده 
تک نرخی می شود

 عضو کمیســیون بهداشــت و 
درمان مجلس شورای اسلامی 
گفت: بر اساس مصوبه کمیسیون 
تلفیق و پس از تصویب نهایی در 
صحن علنی مجلس، ارز دارو در 
ســال آینده تک نرخی می شود 
اما نرخ دقیق آن را دولت تعیین 

می کند.
عبدالحســین روح الامینی در 
حاشــیه همایــش محصولات 
جمــع  در  بایوتکنولــوژی 
خبرنــگاران افزود: بر اســاس 
مصوبه کمیسیون تلفیق مجلس، 
نرخ ارز سال آینده در همه زمینه 
ها از جملــه دارو تک نرخی می 
شود، البته تصویب نهایی به نظر 
صحن علنی و بررســی بودجه 
سال ۱۴۰۰ بستگی دارد اما بعید 
است این مصوبه تغییر کند. پس 
از تصویب نهایی در مجلس، نرخ 
ارز را دولت تعیین می کند، هر 
چه کمتر باشد بهتر است. البته 
مجلس پیش بینی هایی در این 
زمینه در حدود ۱۷ هزار و ۵۰۰ 
تومان دارد اما تعیین نهایی نرخ 
ارز ســال آینده بر عهده دولت 

است.
وی گفت: با توجه به مشکلاتی 
که ارز ۴۲۰۰ تومانی ایجاد کرده 
بود، سال آینده ارز ۴۲۰۰ تومانی 
نخواهیــم داشــت. کمک های 
ارزی برای بســیاری از کالاها از 
جمله نهادهای دامی، گوشت و 
تخم مرغ حذف می شود اما در 
مورد دارو دولــت موظف تحت 
هر شرایطی و با هر میزان درآمد 
نفتی ۲.۵ میلیارد دلار ارز برای 
دارو کنار بگذارد اما در مورد نرخ 
این ارز برای صنعت دارو و نحوه 
پرداخت مابه التفاوت آن به دارو 
و مواد اولیــه آن، دولت تصمیم 

گیری می کند.
روح الامینی گفت: سیاست کلی 
این اســت که نحوه اختصاص 
ارز و حمایت از بخــش دارو به 
نحوی باشد که پرداختی از جیب 
مردم افزایش پیدا نکند، بنابراین 
دولــت باید در قیمــت گذاری 
دارو و پرداختی به بیمه ها، مابه 
التفاوت نرخ ارز به صنعت دارو و 
اجرای برنامه هایی مانند نسخه 
الکترونیک را به نحوی مدیریت 
کند که این هدف نهایی محقق 
شود و به مردم فشــار بیشتری 

وارد نشود.
عضو کمیســیون بهداشــت و 
درمان مجلس درباره همکاری 
در تولید واکسن با کوبا نیز گفت: 
کوبا از ســال ۱۹۶۰ زیرساخت 
های قابل توجهــی را در تولید 
واکســن ایجاد کرده و همکاری 
ایران با این کشــور برای تولید 
واکســن به خصوص در دوران 
کرونا فرصت مغتنمی اســت تا 
ایران نیز زیرساخت های تولید 
واکسن را در کشور تقویت کند و 
رفته رفته وابستگی به واردات در 

این زمینه کم شود.
وی افزود: تامین واکسن از خارج 
علاوه بر مشکلات مالی، مشکلات 
دیگری هم دارد زیرا اکنون همه 
کشورها به دنبال واکسن کرونا 
هســتند، بنابرایــن خیلی حق 
انتخاب نداریم زیرا بســیاری از 
تولیدکنندگان واکســن، آن را 
اول برای مردم خود می خواهند. 
مهمترین اقدام، تامین واکسن از 
سبد کوواکسن است و بعد از آن 
به دنبال خرید واکسن از روسیه، 
هندوستان و جاهای دیگر را هم 

دنبال می کنیم.

سلامت
گزارش
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با این غذاها ریه هایتان را تقویت کنید

متخصص تغذیه انستیتو تحقیقات تغذیه ای و صنایع 
غذایی کشور نکاتی را درباره سبک تغذیه سالم و تقویت 

سیستم ایمنی در مقابله با بیماری ها ارایه کرد.
به گزارش بهداشت نیوز، دکتر مرجان عجمی در نشست خبری تازه های تغذیه 
و کرونا با ارایه توضیحاتی درباره اصول تغذیه سالم،  چاقی و دیابت نوع ۲ را از 
مهمترین عوامل خطر برای ابتلا به کرونا عنوان کرد و گفت این بیماری ها در 

کشورهای دارای الگوی غذایی ناسالم شایع تر است.
وی با بیان اینکه مصرف بالای چربی های اشباع، مصرف زیاد قند و شکر، نمک و 
مصرف ناکافی میوه و سبزیجات از مشخصات رژیم غذایی ناسالم است، توصیه 
کرد: افراد در رژیم غذایی خود چربی غیر اشباع را جایگزین چربی اشباع کنند. 
چراکه مطالعات نشان داده که چربی اشباع باعث تضعیف سیستم ایمنی بدن 

می شود.
وی با اشاره به عنصر "روی" به عنوان یک ماده غذایی سالم که باعث رشد سلولی 
و تقویت سیستم ایمنی بدن می شود، گفت: مصرف" روی" باعث تقویت سیستم 
ایمنی بدن در مقابله با بیماری های سارس و انفلوآنزا می شود، ولی ۲۰ درصد 
مردم دنیا با کمبود این ماده غذایی روبرو هستند. همچنین کمبود روی در افراد 
مسن شایع تر است؛ اما افراد می توانند با مصرف به اندازه گوشت قرمز و سفید، 

لوبیا، عدس، دانه ها و انواع مغزها این عنصر را دریافت کنند.
وی در ادامه به معرفــی موادغذایی دارای آنتی اکســیدان مانند توت، انگور، 
شکلات، روغن زیتون و پیاز پرداخت و توصیه کرد: افراد این مواد غذایی را در 

برنامه غذایی روزانه خود بگنجانند و سیستم ایمنی بدن خود را تقویت کنند.
عجمی همچنین با اشاره به ماده گیاهی هیدروکسی تیروزول که در روغن زیتون 
به وفور یافت می شود، گفت: این ماده می تواند از انواع بدخیمی ها پیشگیری کند 
. یک آنتی ویروس قوی است و می تواند آسیب ریه را کاهش دهد. از آنجا که در 
بیماری کووید۱۹ مهم این است که بتوان از رشد عفونت پیشگیری کرد، شاید 

بتوان از آن به عنوان راهی جنبی در درمان کرونا استفاده کرد.
وی همچنین به زردچوبه به عنوان یک ادویه بسیار مفید که در اکثر کشورهای 
آسیایی استفاده می شود اشاره کرد و گفت: زردچوبه یک آنتی اکسیدان قوی 

است که همچنین می تواند بروز الزایمر را به تاخیر بیاندازد .
این متخصص همچنین با اشاره به اثر مطلوب ویتامین  Cدر جلوگیری از عفونت 
های دستگاه تنفس فوقانی، سیب و مرکبات را یکی از اصلی ترین منابع تامین 

این ویتامین معرفی کرد.
وی همچنین با اشاره به اثر ویتامین D در جلوگیری از پوکی استخوان، نقش 
این ویتامین را در تقویت سیستم ایمنی بدن بسیار موثر توصیف کرد و گفت: 
افراد می توانند با مصرف زرده تخم مرغ، ماهی و جگر به جذب ویتامین D در 

بدن خود کمک کنند.
وی با اشاره به نقش مهم ویتامین D در بهبود عملکرد سیستم ایمنی، گفت: 
بین سطح ویتامین D با میزان ابتلای کووید ۱۹ ارتباط معکوس وجود دارد. اگر 
سطح این ویتامین در بدن پایین باشد، احتمالا مستعد ابتلا به عفونت باشیم و 

دوره ریکاوری بیماری نیز بیشتر می شود.
دکتر عجمی کنترل استرس، اضطراب و خواب را راهی موثر برای پیشگیری 
از عادات غذایی ناســالم عنوان کرد و گفت: باید سعی کنیم از مواد غذایی که 

احساس نشاط ایجاد می کنند بیشتر استفاده کنیم.
این متخصص تغذیه در پایان افزود: افراد با اتخاذ سبک زندگی سالم  می توانند 
احتمال ابتلای خود را به بیماری های مزمن و همچنین کووید۱۹ کاهش دهند. 

گزارش

سبک زندگی

چگونه می توان از قارچ ناخن پیشگیری کرد؟

در اینجا استراتژی های مختلفی برای جلوگیری از قارچ ناخن 
وجود دارد، از اقدامات بهداشتی اولیه گرفته تا کاهش سایر 
عوامل خطر. اگر این استراتژی ها را دنبال کنید، انشاالله می توانید از ایجاد یک 
عفونت قارچی در ناخن های دست یا ناخن های پاهایتان جلوگیری کنید؛ با این 
حال، اگر عفونت به وجود آید، داروهایی وجود دارند که می توانید از آنها برای درمان 

استفاده کنید و انشاالله از حوادث آینده جلوگیری می شود.
دست ها و پاهای خود را به طور مرتب بشویید

شستن دست ها و پاها به طور مرتب با آب گرم و صابون )از جمله شستن پا حداقل یک بار در روز 
هنگامی که دوش می گیرید( به تمیز نگه داشتن آنها کمک می کند. این، به نوبه خود، احتمال 
رشد عفونت قارچی بر روی ناخن شما را به حداقل می رساند. اطمینان حاصل کنید که بین 
انگشتان دست و پا، و همچنین روی خود ناخن هایتان را بشویید. شستشوی منظم و کامل یکی 

از بهترین چیزهایی است که می توانید برای پیشگیری انجام دهید.
به طور منظم ناخن هایتان را بچینید

مهم است که به منظور کوتاه نگه داشتن ناخن ها، به طور منظم آنها را کوتاه کنید. این سطح 
ناحیه ای را که روی آن قارچ می تواند رشد کند کاهش می دهد، و همچنین رطوبت و چرک را 
نیز کاهش می دهد که می توانند زیر ناخن های بلند گیر کنند. به طور منظم چیدن ناخن ها، 
بهداشــت محیط ناخن را افزایش می دهد، بنابراین احتمال ایجاد عفونت قارچی را کاهش 

می دهد.
ناخن هایتان را طبیعی نگه دارید

همانطور که لاک ناخن و ناخن های مصنوعی ممکن است از نظر زیبایی جذاب به نظر برسند، 

آنها رطوبت اضافی را در ناخن ها به دام می اندازند و معمولا خطر ابتلا به عفونت قارچی را افزایش 
می دهند. در صورت امکان از لاک ناخن و ناخن های مصنوعی اجتناب کنید. همچنین اگر شما 
برای مراقبت از ناخن هایتان به طور منظم به یک سالن ناخن مراجعه می کنید، اطمینان حاصل 
کنید که این یک سالن آرایشی قابل اعتماد است که ابزارهای خود را خیلی تمیز نگه می دارند 

تا به هیچ وجه احتمال عفونت افزایش نیابد.
اگر شما در مورد قارچ ناخن نگران هستید اما می خواهید هنوز برای پدیکور یا مانیکور بروید، این 

کار را انجام دهید. تمیز کردن و چیدن ناخن ها عملا می تواند مفید باشد.
با این حال، به شما توصیه می شود که در انتها لاک ناخن را در ارجحیت قرار دهید. ناخن های 
شما بعد از پدیکور یا مانیکور، حتی بدون لاک ناخن، می توانند ظاهری زیبا و قابل تحسین 

داشته باشند.
همچنین از ناخن های مصنوعی یا هرگونه دیزاین هنری روی ناخن هایتان اجتناب کنید.
توجه داشته باشید که عفونت قارچی می تواند از یک ناخن به ناخن دیگری گسترش یابد

بنابراین، اگر عفونت قارچی را روی یک ناخن داشته باشید، مهم است که دست هایتان را هر 
وقت که آن ناخن را لمس می کنید بشویید تا احتمال بروز این عفونت از یک ناخن به ناخن های 

بیشتر دیگر را به حداقل برسانید.
جورابی را انتخاب کنید که عرق را جذب می کند

از آنجا که احتمال ابتلا به عفونت قارچی مربوط به میزان رطوبت )قارچ در محیط های مرطوب 
رشد می کند( است، انتخاب جوراب هایی که از ماده ای ساخته شده اند که رطوبت عرق را جذب 

نمی کند می تواند یک مرحله پیشگیرانه مفید باشد.
جوراب های ساخته شده از نایلون، پلی پروپیلن یا پشم همه گزینه های عالی هستند.

غلــب  ا
جوراب هــای خود را عوض کنیــد، به خصوص اگر 

پاهایتان عرق می کند.
بهتر است در صورت امکان از پوشیدن جوراب های کتان پنبه ای اجتناب کنید.

در مکان های عمومی پابرهنه راه نروید
در حالی که پوشیدن کفش های محدود برای مدت زمان طولانی می تواند یک عامل خطر 
برای عفونت های قارچی باشد، همچنین پیاده راه رفتن با پاهای برهنه در مکان های عمومی 
در جایی که ممکن است قارچ وجود داشته باشد نیز یک عامل خطر است. در حین راه رفتن در 
استخرهای عمومی، در اتاق دوش و در اتاق قفسه قفل دار، صندل بپوشید. این تا حد زیادی 

مبتلا شدن به عفونت قارچی را کاهش می دهد.
www.wikihow.com : منبع

همشهری آنلاین
گــــــزارش

پریسا جمدی
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Iran Oil Exports 
on the Rise
 Iran set the highest record of oil 
products export during the past 
three years when the country 
was under tough sanctions 
imposed by the former US 
administration, the Oil Minister 
said at the opening ceremony of 
the 25th Iran Oil, Gas, Refining 
and Petrochemical Exhibition 
in Tehran January 22.“Former 
US President Donald Trump 
intended to bring our oil exports 
to zero. However, it never 
happened and Iran's oil exports 
have even increased sharply 
recently,” Bijan Namdar Zanganeh 

was quoted as saying by the Oil 
Ministry news agency Shana.The 
minister noted that he could not 
provide details on the volume of 
exports, saying “the war is not 
over yet.”"I am not worried about 
regaining Iran's lost oil market 
share,” he said. “If the sanctions 
are lifted, we will return to the 
market stronger than before, 
sooner than you might think."The 
25th Iran Oil Show, which will run 
until January 25 at the Tehran 
Permanent Fairground, is held 
under strict health protocols 
due to the outbreak of COVID-19 
pandemic and only oil industry 
experts are allowed in the 
showcase.

Q1-Q3 
Aluminum 
Output 
Rises by 66 
Percent to 
Over 325K 
Tons
Iranian aluminum 
producers had a total 
output of 325,223 
tons of ingots during 
the first nine months 
of the current Iranian 
year (March 20-Dec. 
20) to register a 66% 
rise compared with the 
corresponding period 
of last year.
According to the latest 
data released by the 
Iranian Mines and 
Mining Industries 
D e v e l o p m e n t 
and Renovation 
Organization (IMIDRO), 
flagship producer Iran 
Aluminum Company 
(IRALCO) accounted 
for the highest 
portion of total output 
with 140,640 tons, 
unchanged compared 
with the same period of 
last year.
IRALCO is the top 
producer of aluminum 
in Iran. Inaugurated 
in 1972, the plant has 
an annual production 
capacity of 180,000 
tons.
It was followed by 
Almahdi Aluminum 
Company with 119,688 
tons, up 106% YOY, 
South Aluminum 
Company (SALCO) with 
47,077 tons and Iran 
Alumina Company with 
17,817 tons.
The overall output 
during the month to Dec. 
20 amounted to 38,774 
tons, indicating a 55% 
rise YOY.
Iran Alumina Company 
produced 177,239 tons 
of alumina powder 
during the nine-
month period, up 3% 
compared with the 
similar period of last 
year. The company's 
output amounted to 
18,324 tons during the 
month to Dec. 20, down 
2% year-on-year. 
Iranian aluminum 
producers had a total 
output of 275,716 
tons of aluminum 
ingots during the last 
Iranian year that ended 
on March 19, 2020, to 
register an 8% decrease 
compared with the year 
before.
IRICA’s Aluminum Data
Latest data show Iran 
exported 61,147 tons of 
aluminum worth $101 
million in the seven 
months to Oct. 21.
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Sharif Nezam 
Mafi said the U.S. 
should return to 
the JCPOA and 
the FATF dispute 
should also be 
resolved in order 

that banks could work 
with most of the banks 
in the world and Iranian 
businessmen could 
continue their trade with 
lesser costs. 
He further said but this will 
also need a range of time 
because 3 years and a half 
years later the U.S. will 
hold another presidential 
election and one should 
wait and see whether 
Donald Trump or his fans 
will come to power or not.
On the failure of the 
financial mechanism 
of INSTEX, he said the 
reason which made the 
mechanism fail was that 
European parties launched 
the mechanism finally to 
buy time and not to have 
banking transactions.
 He further said so it is clear 
that there has been no 
other reason for the failure 
but the passiveness and 
lack of political will by the 

European parties.
"Four years are spent 
on a financial system 
and ultimately it does 
not function is strange 
especially regarding the 
Europeans which have 
modern and state-of-art 
banking systems.
"Perhaps, in the beginning, 
they had decided to launch 
the mechanism to resolve 
the problems but due 
to its complication they 
decided to let it alone and 
it indicates that there has 
been no strong will behind 
it," he added.
On resolving the banking 
problems of Iran, he said 
first the U.S. should return 
to the JCPOA and the 
problem of FATF is solved 
in order that our banks can 
work with international 
banks and businessmen 
can reduce the cost of their 
trade but it needs a range of 
time because 3 years and 

a half later Trump and his 
fans may come to power 
and if it happens, again Iran 
will see more pressure on 
its banking system.
Sharif Mafi went on to say 
that since JCPOA has not 
been approved by in the 
U.S. Senate and it is just 
a government executive 
treaty if Joe Biden returns 
to the JCPOA, the next 
president may once again 
pull out of it and we have 
seen how Trump easily did 
it once.
He said he thinks one of the 
demands of Iranians from 
the U.S. will be the approval 
of the JCPOA in the Senate 
for more guarantee on its 
implementation because 
if the JCPOA is to be left or 
rejoined every four years 
after arrival or departure 
of a president in the 
U.S., nobody will take it 
seriously.
On Switzerland’s 

Humanitarian Trade 
Agreement (SHTA), he said 
since the restrictions of 
the U.S. and FATF are valid, 
the SHTA is still working, 
adding that SHTA is not an 
institute like INSTEX but 
it is a channel for issuing a 
certain series of licensees.

He noted if Biden rejoins 
the JCPOA or the FATF 
problem is resolved, 
these licenses will still be 
required but the number 
of banks would change and 
instead of one bank, six 
or seven banks would be 
involved in working with 
Iran.
He expressed hope that by 
the departure of Trump, 
countries like South 
Korea, Iraq, China, and 
Japan which had blocked 
Iran’s funds in their banks 
because of the Trump 
Administration would 
release them.

Tehran-Doha trade has 
not changed much; official

Chairman of Iran-Qatar Chamber of Commerce 
Adnan Mousapour says despite having good 
political relations, the trade between Iran and 
Qatar has not changed so much.
Speaking to ILNA, Mousapour said the creation 
of an economic bloc among the Persian Gulf 
states requires resolving political disputes 
among the countries, adding that Qatar and 
Oman are friends of Iran and Kuwait is a neutral 
country and if a union is formed based on these 
countries, a 400-to-500-billion-dollar market 
will be shaped which can meet many needs of 
Iran.
On the current condition of trade between 
Iran and Qatar, he said the trade between 
these two countries is currently static and the 
trade volume is around $250m that it slightly 
fluctuates but it has a quiet trend which has not 
changed so much in the past year and as long as 
the general issues of the national economy are 
not resolved, the condition will remain so.
Mousapour noted as long as megaprojects are 
not defined and good relations are not restored, 
economic issues are not prioritized and political 
issues in the region are not settled, one should 
not expect any improvement.
He went on to say that the total imports of Qatar 
stood at around $29b in 2019 while Iran’s 
share of it was a figure between 230 to 240 
million dollars. He added when exports are 
not supported or they are restricted and when 
the exporters are being left alone in the very 
competitive market of Qatar and there is no 
special support of the private sector, why should 
everybody expect development in the trade?
"All exports have been done because of 
the capability of the private sector despite 
complicated domestic regulations and 
international sanctions."
On the bartering trade between Iran and Qatar, 
he said Iran’s imports from Qatar are around 
$50m per year so there is no barter and if 
there is, its amount is very insignificant and is 
between the private sector traders.
Mousapour also reiterated trade and economy 
demands good and amicable ties with the export 
destinations in order to enter short or long 
term contracts for imports and exports, adding 
that Qatar has resolved its dispute with its 
neighboring countries based on its country and 
people’s interests and with resolving a dispute 
with Saudi Arabia, its market will become more 
competitive.
He stipulated if Iran can be involved in mega 
projects in the region with Kuwait and Qatar as 
their centers and in cooperation with countries 
like Saudi Arabia, Kuwait, Oman, Qatar, Bahrain, 
and the UAE, it will be definitely not against 
Iran’s interests and the country can benefit it.
On the impacts of the FATF, Mousapour said 
the total trade of the country and therefore 
trade with Qatar is under the influence of the 
FATF because Iran’s trade lacks tools that other 
traders have for competition in the competitive 
market and it is like going to war with the sword 
against an enemy armed with machine-gun.

Head of the Iran-Switzerland Chamber 
of Commerce believes Europeans killed 
the time with their financial mechanism 
of INSTEX after the JCPOA and pull out of 
the U.S. from the deal, adding that time is 
limited for resolving banking problem 
and FATF issue.

Time is limited for resolving banking 
problem and FATF issue; official
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Agri. sector accounts 
for $1bn export share in 
Iran-EAEU ties
Statistics show that $1.38 billion out of total 
trade value exchanged between Iran and 
Eurasian Economic Union (EAEU) is related 
to the export of foodstuff and agricultural 
products exported from Iran to EAEU member 
states.According to the tables released by the 
Deputy Office of Economic Studies of Tehran 
Chamber of Commerce, Industries, Mines and 

Agriculture (TCCIMA), the Islamic Republic of 
Iran exported $1.38 billion worth of foodstuff 
and agricultural products to EAEU’s member 
states in the first nine months of the current 
year (from March 21 to Dec. 20).Under the 
Preferential Trade Agreement (PTA) inked 
between Iran and EAEU on Oct. 26, 2019, 860 
items of goods are exchanged between Iran 
and five EAEU’s member states including 
Russia, Kazakhstan, Belarus, Kyrgyzstan and 
Armenia.Another statistic indicated that 
about $1.627 billion worth of non-oil products 
were exchanged between Iran and EUAE’s 

member states in the first nine months of the 
current.In this period, Islamic Republic of 
Iran imported $890 million worth of non-oil 
products from EAEU.Of total about $1.627 
billion worth of trade exchanged between 
Iran and EAEU in this period, $1.38 billion 
worth of agricultural and foodstuff products 
was exported to the Union, accounted for 
54 and 72 percent share of exports and 
imports respectively.In the same direction, 
Iran exported $737 million worth of non-oil 
products to EAEU’s member states from 
March 21 to Dec. 20, 2019.

Sharif Mafi went 
on to say that 
since JCPOA 
has not been 
approved by in 
the U.S. Senate 
and it is just a 
government 
executive treaty 
if Joe Biden 
returns to the 
JCPOA, the next 
president may 
once again pull 
out of it and we 
have seen how 
Trump easily did 
it once.



"We have not 
had any talks or 
contacts with 
the new US 
administration 
so far, and we 
are still awaiting 

the official positions of 
the US administration 
to clarify on its return 
to its JCPOA obligations 
and on the lifting of the 
illegal sanctions that are 
an integral part of these 
obligations," the spox said 
in a press conference on 
Tuesday.
"There are currently no 
plans to negotiate with the 
United States," he noted," 
Any progress in this 
regard will depend on the 

practical steps taken by 
the United States to return 
to its obligations under 
Resolution 2231."
"Of course, the United 
States will not have 
time forever, and the 
opportunity is very 
limited, not only for the 
United States but also for 
the European members of 
the JCPOA," Rabeie added.

He expressed hope that 
before the issues become 
more complicated, the 
US government will take 
practical measures and 
decisions to prove good 
faith and build trust.
Regarding the time 
limit for the UAEA 
inspectors' access to 
Iranian nuclear sites, the 
government spokesman 

said, "According to the 
timetable set by the 
parliamentary law, the 
first steps of restricting 
the inspectors related to 
the Additional Protocol 
will begin in the first week 
of March."
He noted that inspections 
related to the IAEA 
safeguards regime will 
remain regular. 

Trump's impeachment 'has 
to happen': Biden
US President Joe Biden on Monday offered 
his most extensive comments since taking 
office on former President Donald Trump's 
impeachment trial, telling CNN, "I think it has 
to happen."
Biden made the comment during a brief one-
on-one interview with CNN in the halls of 
the West Wing. He acknowledged the effect 
it could have on his legislative agenda and 
Cabinet nominees but said there would be "a 
worse effect if it didn't happen."
Biden told CNN he believed the outcome 
would be different if Trump had six months 
left in his term, but said he doesn't think 17 
Republican senators will vote to convict 
Trump.
"The Senate has changed since I was there, but 
it hasn't changed that much," Biden said.
His comments came the same night the House 
impeachment managers formally triggered 
the start of Trump's second impeachment 
trial after they walked across the Capitol and 
began reading on the Senate floor the charge 
against Trump, the first president in history to 
be impeached twice.
Merkel, Biden discuss Iran 
in first phone call
German Chancellor Angela Merkel and US 
President Joe Biden discussed a host of issues, 
including Iran and the 2015 nuclear deal in 
heir first phone call after Biden took office.
According to Merkel's spokesman Steffen 
Seibert, in their first phone conversation, 
since Biden took office last week, Merkel also 
welcomed Biden returning the US to the World 
Health Organization (WHO) and the Paris 
climate agreement.
Biden and Merkel agreed on Monday that 
the coronavirus pandemic and other global 
challenges could only be met if countries 
worked together.
The chancellor and the American president 
agreed that stronger international efforts 
were needed to deal with the coronavirus 
pandemic," said Seibert.
The leaders also spoke about foreign policy 
issues like Afghanistan and Iran, along with 
trade and climate policy, Seibert said, adding 
that Merkel "declared Germany's willingness 
to take on responsibility in dealing with 
international tasks together with its European 
and transatlantic partners."

'Window of opportunity for US, EU not to 
remain open forever'

Iranian Government Spokesman Ali Rabeie 
said the window of opportunity would 
not remain open forever for the US and 
the European JCPOA parties to fulfill their 
obligations.
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Foreign Minister Zarif, Azeri deputy PM 
meet in Baku
 Iranian Foreign Minister Mohammad Javad Zarif had a meeting 
with Shahin Mustafayev, the deputy prime minister of Azerbaijan 
Republic, in Baku.
In the meeting, the Iranian top diplomat and the Azeri official, 
who is also the co-chairman of Iran-Azerbaijan Joint Economic 
Cooperation Commission, discussed the latest developments 
in bilateral economic relations as well as other fields of mutual 
cooperation.
Zarif praised Mr Mustafayev's special position and his efforts 
to promote cooperation between the two countries, especially 

considering the achievements of the recent meeting of the Joint 
Economic Cooperation Commission which was held in Tehran last 
week.
He also expressed Iran's preparedness for serious and effective 
participation in the reconstruction of the liberated areas, especially 
in the fields of energy, technical-engineering services, agriculture, 
mine clearance, and repairing mosques and historical-cultural sites.
The Azeri official, in turn, praised Iran's stances on the Karabakh 
crisis, and highlighted Baku's plans for using the capacities of the 
liberated areas for establishment of stability and development. He 
also elaborated on certain economic, transit, and transport projects 
in the region.
Mustafayev further provided explanations regarding the 

achievements of the 14th 
meeting of Iran-Azerbaijan 
Joint Economic Cooperation 
Commission on bilateral 
collaborations in the fields of 
mine clearance, use of Iranian 
companies in the reconstruction 
of liberated lands, agriculture, 
reconstruction of religious and 
cultural sites, transport and logistics, 
railway, bridge construction, and providing 
facilities for cargo transportation from Iran without any need for 
unloading the cargo in Azerbaijan's customs offices.

"According to 
the timetable 
set by the 
parliamentary 
law, the first 
steps of 
restricting 
the inspectors 
related to the 
Additional 
Protocol will 
begin in the first 
week of March."
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Zarif to consult 
about six-party 
regional coop. 
with Russia
 Upon his arrival in 
Moscow, Iran’s Foreign 
Minister Mohammad Javad 
Zarif said that he would 
discuss proposals for six-
party cooperation in the 
region, the JCPOA and the 
situation in Afghanistan, 
Syria and Yemen.
Zarif, who arrived in 
Moscow for the second 
destination of his trip 
to the region today, told 
reporters that Iran-Russia 
relations require regular 
and continuous contacts, 
and the coronavirus 
pandemic will not stop 
these contacts.
"One of the goals of this 
trip is bilateral relations," 
he said, adding, "Our 
relations with Russia are 
strategic and we need to 
resolve some points in the 
relations."
Zarif said another 
purpose of the trip was 
to discuss the situation in 
the region, adding, "After 
the Nagorno-Karabakh 
crisis and the war that 
took place in the region 
and in our neighborhood, 
along with our borders, 
with the efforts of the 
Russian Federation and 
Mr. Putin, this war ended 
and agreements were 
reached."
"In our opinion, the 
implementation of these 
agreements is important 
for the development 
of common interests 
between the countries 
of the region, especially 
in the field of transit 
and participation and 
cooperation," he noted.
Iranian foreign minister 
highlighted, "We had 
good talks with Mr. Aliyev 
and other friends in the 
Republic of Azerbaijan 
and we will continue the 
talks in Moscow, and then 
in the next parts of the 
trip, we will travel to other 
countries of the Caucasus, 
Armenia and Georgia, and 
then to Turkey. We are 
following the issue in the 
region."
Zarif arrived in Baku late 
on Sunday as part of a 
regional tour that will also 
take him to other countries 
including Russia later.
He held talks with 
Azerbaijani counterpart 
Jeyhun Bayramov, 
Azerbaijan's President 
Ilham Aliyev, and other 
high-ranking Azri officials.
After his visits with Azeri 
officials, the Iranian FM 
Zarif in a tweet on Monday 
noted that sustainable 
peace lies in inclusive 
regional arrangements.
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Iran in No Rush to Hold Talks 
with Washington: UN Envoy
Iran’s UN ambassador told NBC News on Monday that the 
Islamic Republic has no plans to hold talks with the Biden 
administration and is waiting for the new US president to 
take the first step to return the 2015 nuclear agreement.
In his interview with NBC's Chief Foreign Correspondent 
Richard Engel, Majid Takht Ravanchi said Iran has not 
spoken to the new US administration yet and was in no rush 
to do so."No, there has not been any conversation between 
Iran and the US after Biden came into office," Ravanchi 
said.Asked if there were plans to open up a direct dialogue 
with Washington or indirect communication through an 
intermediary, perhaps via the Swiss government, Ravanchi 
said, "We are not planning to initiate anything."The Swiss 
foreign ministry handles any official US communication 
with Iran, because Washington has no embassy in 
Tehran and no formal diplomatic relations with Iran.
Echoing similar statements from Iran's foreign minister, 
Mohammad Javad Zarif, the Iranian diplomat said Tehran 
was not in a rush to hold talks with the US administration 
until the US honored its commitments and returned to 
the nuclear agreement it left in 2018."It's up to the US to 
decide what course of action to take. We're not in a hurry," 

he said.As a candidate, Biden said he would have the United 
States return to the agreement if Iran met its obligations 
under the deal.Citing Biden's statements, Ravanchi said 
Iran wanted to see the new president make good on his 
promises and if he did, Tehran would be ready to once again 
abide by the terms of the accord."The ball is in the US court," 
Ravanchi said."It is totally up to the new administration. 
So as soon as they implement their obligations, Iran has 
said on numerous occasions that Iran will return to the 
full implementation of its undertakings."Meanwhile, in 
an interview with Tasnim News Agency this week, Iranian 
Foreign Minister Mohammad Javad Zarif highlighted 
the country’s push to seek compensation for the US’ 
withdrawal from the deal.“The (JCPOA) Joint Commission 
holds meetings every three months at the level of deputy 
ministers. Talks are held in the meeting, and one of the 
topics that will definitely be discussed is the issue of 
compensation. One of the subjects for talks will certainly 
be on how to carry out (the deal),” Zarif added.The foreign 
minister said Iran had sent several letters to the JCPOA Joint 
Commission during Obama’s tenure about Washington’s 
failure to honor the nuclear deal, noting that Tehran will 
proceed with such a method.
“However, we should not forget that the US has never been 
known as a law-abiding state in the world, not during 

Trump’s 
term alone,” Zarif added, 

saying the US policies have disgraced it in the world.
The JCPOA was signed in 2015 between Iran and six world 
states —the US, Germany, France, Britain, Russia and 
China— and was ratified in the form of Resolution 2231.
However, the US under former president Donald Trump 
unilaterally pulled his country out of the JCPOA in May 2018 
and reinstated the sanctions that had been lifted by the deal.
As the remaining European parties failed to fulfill their 
end of the bargain and compensate for Washington’s 
absence, Iran moved in May 2019 to scale back its JCPOA 
commitments.

Iran developing quantum 
technology: Salehi

Ali Akbar Salehi, the head of the Atomic 
Energy Organization of Iran (AEOI) said 
on Monday night that the country has 
started work on developing quantum 
technology, because the 21st century is 
the century of this technology.
Speaking at the inauguration ceremony of 
the open space quantum communication 
achievement, Salehi said that the 
quantum technology is very important 
and that advanced industrial countries 

kicked off development in this technology 
from the onset of 21st century.
The AEOI began work on the quantum 
technology in 2016, he said, adding 
that the organization is responsible for 
monitoring scientific developments 
throughout the world and prioritizing 
state-of-the-art technologies.
The technology intertwines photons 
and separates a pair of photons and 
then dispatches the photons to a chosen 
destination, the official stated, noting 
that the photon, which remains in the 
first place, would be affected by the 
other photon that has been sent to the 
destination.
Iran’s nuclear chief also said that in 
2019 the AEOI decided to carry out the 
experiment in farther distances; so, the 
test was implemented at a distance of 
2 meters, trying to increase the rate of 
photon generation, which ended up in 
the production of several million pairs of 

intertwined photons. Salehi added that 
the distance increased to 300 meters in 
June 2020.
According to the deputy president, the 
AEOI plans to increase the distance to 
seven kilometers between the location 
of the organization and Milad Tower in 
Tehran in next summer.
He expressed hope that the AEOI will be 
able to utilize the quantum technology in 
order to transfer codified data in different 
fields, including in telecommunications, 
defense, banking communications, 
medical and computer sciences, artificial 
intelligence, atomic clock, radars, biology, 
etc.
Iran is the first country in the West Asia 
region that has conducted the test, 
Salehi said, noting that a few countries 
succeeded in investing in quantum 
technology, including Austria, the US, 
China, Russia, India, the UK, the European 
Union and Canada.
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Iranian COVID-19 vaccine brings no side effect, official
Chairman of the Executive Office of the Order of Imam Khomeini Mohammad 
Mokhber said on Tuesday that feedback of the first phase of Iranian 
coronavirus human trial were satisfactory and it has caused no side effect 
so far.Speaking to reporters, Mokhber said  thattwo to three million doses 
of vaccines will be produced in Iran by the end of the current Iranian year.He 
added that the first phase of the human trial phase on 21 volunteers is about 
to finish.The vaccine will be available to the public next year, he noted It will be 
given to people cheaper than its foreign prototype and Iran will become self-sufficient in this field. 
Mokhber said.Earlier, Mokhber said thst Iran has been among four countries acquiring know-how 
to manufacture COVID-19 vaccines, adding that medical success continued in the country despite 
the US sanctions.

China said on Tuesday 
it will conduct military 
exercises in the South 
China Sea this week, 
amid the growing 
tensions with the United 
States.A notice issued by 
the country’s Maritime 
Safety Administration 
prohibited entry into a 
portion of waters in the 
Gulf of Tonkin to the west 
of the Leizhou Peninsula 
in southwestern China 
from Jan. 27 to Jan. 30, 
but it did not offer details 
on when the drills would 
take place or at what scale, 
Reuters reported.A US 
carrier group led by the 
USS Theodore Roosevelt 
entered the South China 
Sea on Saturday to 
promote “freedom of the 
seas,” the US military said, 
days after Joe Biden began 
his term as president.
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7000 National Guard 
troops to 
Some 7,000 of National Guard 
troops will remain in DC through 
at least March, continuing the 
extraordinary militarization 
of the city in the days leading 
up to President Joe Biden’s 
inauguration, albeit at a lesser 
scale.
According to a National Guard 
spokesperson, 7,000 members 
will “continue supporting federal 
law enforcement agencies” in 
the city, drawing down to 5,000 
by mid-March. The members 
were requested to assist with 
“security, communications, 
medical evacuation, logistics, 
and safety,” but the spokesperson 
could not identify who made the 
request.
Federal law enforcement officials 
requested the troops to protect 

from potentially violent protests 
surrounding former President 
Donald Trump’s impeachment 
trial, which starts Feb. 8, sources 
familiar with the matter told 
Politico, CNN reported. 
In the wake of the insurrection 
of the US Capitol, the National 
Guard deployed more than 
25,000 members to secure 
the inaugural events, with 
troops heavily fortifying a 
downtown security corridor and 
stretching into other residential 
neighborhoods.
About 15,000 soldiers — who 
came from all 54 guard services 
in the states, territories, and DC 
— are slated to start returning 
home as early as this weekend, 
Military.com reports. But the 
remaining military presence 
reflects ongoing fears of threats 
from extremist and white 

nationalist groups.
“The threat of right-wing 
extremism is here. We saw it on 
Jan. 6, and it will continue to be a 
persistent and real threat to the 
District of Columbia and to our 
region as well,” DC Homeland 
Security and Emergency 
Management Agency Director 
Chris Rodriguez said on 
Thursday, declining to identify 
any specific threats.
Mayor Muriel Bowser has 
warned that residents should 
prepare for a “new normal” 
following the violence on Jan. 6.
“We are also evaluating now, 
the rest of the year, the next 
three weeks, the next six weeks, 
intelligence from our federal 
partners that would suggest 
that we need more presence,” 
Bowser said at a press conference 
on Thursday.

Taliban Team in Tehran 
for Talks
A political delegation of the Taliban 
arrived in Iran on Tuesday for a series 
of negotiations on the peace process in 
Afghanistan.Iranian Foreign Ministry 
Spokesperson Saeed Khatibzadeh 
confirmed that the Taliban delegation, 
led by Mullah Abdul Ghani Baradar, has 

visited Tehran “with coordination made 
in advance and at the invitation of the 
Iranian Foreign Ministry”.During their 
stay in Tehran, the Taliban representatives 
would hold meetings with Iranian officials, 
including Foreign Minister Mohammad 
Javad Zarif and Iran’s special envoy for 
Afghanistan, the spokesperson added.
Khatibzadeh added that the peace process 

in Afghanistan and other related topics will 
be discussed in meetings with the Taliban 
political delegation.Iran has expressed 
support for the Taliban’s participation 
in Afghanistan’s political structure, the 
process of peace under the leadership 
and management of Afghans, and the 
agreements among the participants in the 
intra-Afghan negotiations.

Wash your hands and feet regularly
Washing your hands and feet regularly with 
warm water and soap (including washing 
your feet at least once a day when you have a 
shower) helps to keep them clean. This, in turn, 
minimizes the chance that a fungal infection 
will grow on your nails. Make sure that you 
wash between your fingers and toes, as well 
as over the nails themselves. Regular and 
thorough washing is one of the best things you 
can do for prevention.
Trim your nails regularly
It is important to clip your nails regularly to 
keep them short. This minimizes the surface 
area upon which fungi can grow, and it also 
decreases the moisture and dirt that can get 
trapped under long nails. Regular trimming 
increases the hygiene of your nail environment, 
hence reducing the probability of developing a 
fungal infection.
Keep your nails natural
As much as nail polish and artificial nails 
may seem aesthetically appealing, they trap 
additional moisture in your nails and actually 
increase your risk of developing a fungal 
infection. Avoid nail polish and artificial nails 
if possible. Also, if you attend a nail salon for 
regular nail maintenance, ensure that it is a 
reliable one that keeps their instruments very 
clean, so as not to increase your chances of 

infection in any way.
•If you are concerned about nail fungus but 
want to still go for a pedicure or manicure, it 
is okay to do so. The cleaning and trimming of 
your nails can actually be beneficial.
•However, you are advised to forego the nail 
polish at the end. Your nails can still look nice 
and presentable after a pedicure or manicure, 
even without nail polish.
•Also avoid artificial nails or any artistic 
decorations on your nails.
Be aware that fungal infections can spread from 
one nail to another
Therefore, if you have developed a fungal 
infection on one nail, it is important to wash 
your hands whenever you touch that nail to 
minimize the chances that the infection will 
spread from one nail to your other nails.
Choose socks that absorb sweat
Because the likelihood of developing a fungal 
infection relates to the degree of moisture 
(fungi thrive in moist environments), choosing 
socks that are made of a material that does not 
absorb the moisture of sweat can be a very 
helpful preventative step.
•Socks made of nylon, polypropylene, or wool 
are all great options.
•Change your socks often, especially if you have 
sweaty feet.
•It is best to avoid cotton socks if possible.
Do not walk barefoot in public places
While wearing confining shoes for a long period 
of time can be a risk factor for fungal infections, 
so, too, can walking barefoot in public places 
where fungi may be present. Wear sandals 
while walking at public swimming pools, in the 
shower room, and in the locker room. This will 
greatly diminish your chance of contracting a 
nail fungal infection.

In a Monday statement, Saeed Khatibzadeh 
said the five bodies have been recovered 
and will be transferred to Iran after the 
necessary arrangements.
“Based on the details received from 
relevant organizations, following an 
avalanche when five Iranian Kulbars 
(cross-border workers carrying goods on 
the back) went missing on the Iran-Turkey 
border, the Foreign Ministry made phone 
contacts and met our country’s consul 
general in Erzurum, and the Contingency 
Headquarters in the province of West 
Azarbaijan followed up on the issue,” the 
spokesman said.
“Iran sent two memos to Turkish officials, 
one from Iran’s Embassy in Ankara and 

the other from the General Consular 
Department to the Turkish Embassy in 
Tehran, requesting permission for a search 
team from the Iranian Red Crescent Society 
to be sent to the site of the incident and 
(requesting) Turkish forces cooperate 
with them to find the bodies of the missing 
Iranians,” he added.
“Of course, these efforts will continue 
until their bodies are transferred to Iran,” 
Khatibzadeh said.
“Border officials have always urged Iranian 
nationals to avoid illegally crossing the 
border, so that, given the conditions in 
the area, they will not run into problems 
similar to the one these five fellow 
countrymen faced,” he added, according to 
the government’s website.
Khatibzadeh also expressed his gratitude 
to border authorities and the Turkish Red 
Crescent Society for cooperating to find the 
bodies of the five Iranian nationals.

How to Prevent Nail Fungus 5 Iranians Confirmed Dead in Border Area 
Avalanche
Iran’s Foreign Ministry spokesperson said five Iranian nationals 
stuck in an avalanche on the border with Turkey have been 
confirmed dead.

There are a variety of strategies to prevent nail fungus, from basic 
hygienic measures to diminishing other risk factors. If you follow 
these strategies, you will hopefully be able to avoid developing 
a fungal infection on your fingernails or toenails; however, if an 
infection does develop, there are medications you can use to treat 
it and to hopefully prevent future episodes.

“Of course, 
these efforts will 
continue until 
their bodies 
are transferred 
to Iran,” 
Khatibzadeh 
said.

Change your 
socks often, 
especially if you 
have sweaty 
feet.



۷۳۰ هزار نفر بیمه بیکاری کرونا گرفتند
معاون وزیر کار گفت: حدود ۷۳۰ هزار نفر مورد حمایت بیمه بیکاری کرونا قرار گرفتند و همچنان محدودیتی 

برای تدوام این حمایت برای مشمولین قانون کار و تامین اجتماعی و بیمه بیکاری وجود ندارد.
به گزارش وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، حاتم شاکرمی در نشستی با تعدادی از مدیران و مسئولین واحدهای 
مشکل دار استان خراسان جنوبی گفت: عمده بحث ها در خصوص ایجاد واحدهای جدید است در حالی که حفظ 

اشتغال موجود که سرمایه های کلانی در گذشته برای تولید صرف شده نیز حائز اهمیت است. با همکاری سایر 
دستگاه های مربوطه اجازه نخواهیم داد تولید یا اشتغال واحدهای تولیدی فعال یا نیمه فعال از بین برود.

معاون روابط کار وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی افزود: یکی از معضلات موجود این است که تعریف واحدی از مشکلات 
واحدهای تولیدی در سطح استانی و ملی که مورد وثوق عمومی باشد نداشته ایم.

شاکرمی تصریح کرد: برخی از مشکلات واحدهای تولیدی در قالب اختیارات استانی قابل حل و فصل است و برخی دیگر باید در سطح ملی 
پیگیری، بررسی و رفع مشکل شود. وی عنوان کرد: عدم ارائه تعریف استانداردی از مشکلات واحدها در سطح استانی و ملی از جمله موانع موجود 
در این زمینه است. معاون روابط کار وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی تصریح کرد: ابتدا باید تعریف واحدی از مشکلات داشته باشیم و آن را با قوانین 

و مقررات تطبیق دهیم و با استفاده از اختیارات استانی و ملی اجازه ندهیم واحدهای تولیدی مشکل دار متوقف شوند.

 چگونگی محاسبه مالیات بر درآمد در ۱۴۰۰
معاون امور فنی و حقوقی سازمان امور مالیاتی گفت: نرخ محاسبه مالیات بر درآمد به غیر از حقوق بگیران در 

لایحه بودجه ۱۴۰۰ معادل ۲۵ درصد تعیین شده است.
 محمود علیزاده در یک برنامه تلویزیونی ضمن بیان این مطلب گفت: نسبت مالیات به تولید ناخالص  داخلی 
کشور شش تا هفت درصد و این نسبت در بسیاری از کشورهای منطقه و توسعه یافته خیلی بیشتر است. معادل 

۵۰ درصد از مالیات های مستقیم معاف و در بخش مالیات بر ارزش افزوده نیز تنها ۳۰ درصد مالیات دریافت 
می کنیم بنابراین، زمانی می توان از تولید ناخالص داخلی مالیات بیشتری دریافت کرد که معافیت های مالیاتی به 

سامان برسند. 
معاون امور فنی و حقوقی سازمان امور مالیاتی ادامه داد: میزان درآمدهای مالیاتی از ۴۰ هزار میلیارد تومان به ۱۸۰ هزار میلیارد 

تومان رسیده که نشان دهنده افزایش ۴۰ درصدی مالیات نسبت به پایه و ۱۰۲ درصد نسبت به قانون بودجه است.
علیزاده در واکنش به صحبت های مبنی بر عملکرد ضعیف این سازمان در اجرای مالیات خانه و ماشین های لوکس گفت: در این زمینه به یک آیین نامه 
احتیاج داشتیم که اگر از سوی دولت تصویب شود، سریع مکانیزم اخذ مالیات آغاز می شود. همچنین، دارندگان خودروهای لوکس باید تا پایان دی ماه 

نسبت تسلیم اظهارنامه خود اقدام می کردند که حالا اقدام موردنظر از سوی سازمان امور مالیاتی برای این افراد صورت می گیرد. 

باشگاه خبرنگاران
گـــزارش
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کرونا و مجازی 
شدن بسیاری از 

جلسات، همایش ها 
و آموزش های 

مدارس می توانست 
مراجعه مردم به بازار 

کالا های آی تی را 
افزایش دهد، اما این 

امر به دلیل اوج گیری 
نرخ ارز، کمبود کالا 
و افزایش قیمت ها 

محقق نشد
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افزایش ۳۵درصدی 
حقوق کارگران در 1400

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی 
گفت: بــا توجه بــه اجــرای قانون 
متناسب ســازی حقــوق و افزایش 
سنوات دستمزد، حقوق کارگران در 
ســال آینده حداقل ۳۵ تا ۴۰ درصد 
افزایش می یابد. مصطفی سالاری در 
آخرین جلسه ســتاد تسهیل و رفع 
موانع تولید اســتان قزوین که صبح 
دیروز در ســالن اجتماعات شــهید 
امامی استانداری قزوین برگزار شد، 
اظهار داشت: با توجه به اجرای قانون 
همسازی و افزایش سنوات دستمزد 
حقوق کارگران در سال آینده حداقل 

۳۵ تا ۴۰ درصد افزایش می یابد.
وی اضافه کــرد: با توجه بــه اینکه 
افزایش ۲۵ درصد شاغلان کارمندی  
و بازنشستگان در کمیسیون تلفیق 
بودجه مجلس مصوب شده، بنابراین 
می توانیم به کارگران و بازنشستگان 
تامین اجتماعی قول دهیم که میزان 
افزایش حقوق آنها در ســال ۱۴۰۰ 
میزان مناسب و معقولی است. سالاری 
با بیان اینکه قبــول داریم که میزان 
افزایش حقوق بازنشســتگان تامین 
اجتماعی در ســال جاری نسبت به 
بازنشستگان لشگری کمتر بوده است، 
تصریح کرد: اگر دولت بدهی هایش به 
سازمان تامین اجتماعی را پرداخت 
کنــد، می توانیم قبل از اتمام ســال 
جاری در حقــوق بازنشســتگان و 

کارگران را مجدداً افزایش دهیم.

تسنیم
خـــبـــر
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 رونقــی که تا نیمــه اول 
دهه ۹۰ هــم ادامه یافت. 
اما در ســال ۹۸ و در حالی 
که با شیوع کرونا و مجازی 
شدن بسیاری از فعالیت ها 
همچون آموزش، برگزاری 
همایش هــا و خرید کالا 
انتظــار می رفت این حوزه شــاهد رونق 
بیشتری باشــد، اما با رکود کسب و کار 
مواجه شد و واحد های صنفی یکی از پس 

از دیگری به سمت تعطیلی رفتند.
از طــرف دیگر  بی توجهی مســئولان و 
ســرمایه گذاری نکردن بخش خصوصی 
ســبب شــده تا اصفهان در بومی سازی 
بســیاری از محصولات حــوزه آی تی و 
احداث شهرک صنعتی در این زمینه تا به 

امروز ناکام بماند.

    افزایش نــرخ ارز، فرصت رونق 
کرونایی را به باد داد

علی کرم پور نایب رئیــس دوم اتحادیه 
فروشــندگان محصولات آی تی استان 
اصفهان در گفتگو با خبرنــگار ما  اظهار 

کرد: خسارات ناشی از افزایش روزافزون 
نرخ ارز این روز ها پر رنگ تر از پیامد های 
شیوع کرونا اســت، چون سبب کاهش 
واردات کالا، دوبرابر شدن قیمت اجناس 
و در نهایــت کاهش قــدرت خرید مردم 
شده و به همین دلیل میزان رکود در این 
حوزه شــغلی به ۳۰ درصد افزایش پیدا 

کرده است.
 او گفت: کرونا و مجازی شــدن بسیاری 
از جلســات، همایش هــا و آموزش های 
مدارس می توانست مراجعه مردم به بازار 
کالا های آی تی را افزایش دهد، اما این امر 
به دلیل اوج گیری نرخ ارز، کمبود کالا و 

افزایش قیمت ها محقق نشد.
نایــب رئیــس اتحادیه فروشــندگان 
محصولات آی تی اســتان اصفهان علت 
اصلی اجتناب مردم از خرید کالا های حوزه 
آی تی را قیمت های بی منطق و سرسام 
آور دانست و گفت: برای مثال در یک سال 
گذشته قیمت لپ تاپ از ۱۴ میلیون به ۳۰ 

میلیون تومان افزایش یافته است.
 کاهش قدرت خرید مردم به حدی است 
که اگر در سال های گذشــته روزانه ۵ تا 
۱۰ قلم کالا در هر واحد صنفی به فروش 
می رسید امسال این تعداد به یک قلم کالا 

در روز رسیده است.
 کرم پــور افزود: طــرح اتحادیــه برای 
ساماندهی و کنترل قیمت ها در کافی نت 
ها، واحد های فروش محصولات نرم افزار 
و ســخت افزاری و فروشگاه های لپ تاپ 

و تبلت با ورود نکردن دیگر سازمان های 
نظارتی به جایی نرسیده است.

     قــدرت خرید پاییــن مردم، 
کالا های بی کیفیت

 مهدی آقارضایی نایب رئیس اول اتحادیه 
فروشــندگان محصولات آی تی استان 
اصفهان در خصوص پیامد های مشــکل 
کمبود و گرانی کالا های آی تی گفت: بیش 
از ۳۰ درصد از واحد های صنفی زیرپوشش 
این اتحادیه اعلام تعطیلی کرده اند و شمار 
بیکارشــدگان این حوزه هم ۳۰ درصد 

بیشتر شده است.
او افزود: کاهش ۷۰ درصدی قدرت خرید 
مردم یکی دیگر از دلایل افت منابع مالی 

در این حوزه شغلی است.
 نایب رئیس اول اتحادیه فروشــندگان 
محصولات آی تی استان اصفهان اظهار 
کرد: پایین بودن سطح کیفیت محصولات 
موجود در بازار به دلیل نبود نظارت کیفی 
بر عملکــرد شــرکت های وارد کننده و 
قیمت های سرسام آور که نبود بازرسی ها 
و نظارت نداشــتن بر بازار آن را تشــدید 
کرده است رغبت مردم به خرید را کاهش 

داده است.

    صنعت آی تی اصفهان و فرصت از 
دست رفته کرونایی

دبیر اتحادیه فروشندگان محصولات آی 
تی اســتان اصفهان در گفتگو با خبرنگار 

ما گفت: از سال ۹۴ که التهاب اقتصادی در 
حوزه شغلی ما آغاز شد تاکنون مسئولان 
مربوط برای ورود شرکت های سرمایه گذار 

و کاهش مشکلات هیچ اقدامی نکرده اند.
 محمدی افزود: نبود یک شــرکت رابط 
در حوزه بررسی سطح کیفیت کالا های 
وارداتی منجر به ورود یکسری اجناس بی 

کیفیت و سطح پایین می شود.
 او نبود سرمایه اولیه کافی را علت اصلی 
موفق نبــودن برنامه های بومی ســازی 
در صنعــت آی تــی دانســت و گفت: 
تولیدکننده های فعلی در واقع مونتاژکار 
هستند و در سال های اخیر به دلیل گرانی 
و کمبود مواد اولیه نتوانسته اند محصول 

مناسبی را به بازار عرضه کنند.
 دبیر اتحادیه فروشــندگان محصولات 
آی تی اســتان اصفهان رشد صنعت آی 

تی را نیازمند ورود ســرمایه گــذاران و 
کمک گرفتن از شرکت های دانش بنیان 
دانست و گفت: با توجه به جلساتی که با 
مسئولان اســتانداری داشتیم مقرر شد 
برای ورود شرکت های خصوصی و بازدید 
از محصولات استان نمایشگاه هایی با عنوان 

اصفهان هوشمند برپا شود.
 محمدی یادآور شــد: فرصــت دادن به 
شــرکت های دانش بنیان به کارآفرینی 
و بازگشــت به کار افراد بیکار شده کمک 

می کند.

    گام نهادن شرکت های دانش بنیان 
به حوزه ساخت محصولات آی تی

محســن مهربانی مدیــرکل اطلاعات و 
فناوری اســتانداری اصفهان در گفتگو با 
خبرنگار ما اظهار کرد: خوشــبختانه در 

مســیر حل موانع پیش روی صنعت آی 
تی استان، اقدامات مهمی مانند حمایت 
از شرکت های متخصص در زمینه ساخت 
و تولید انواع محصولات دیجیتال صورت 

گرفته است.
 او افزود: چند شرکت دانش بنیان استان 
توانســتند در زمینه کاهش هزینه های 
انرژی، تعمیرات و نگهداری، ارتقای امنیت 
برنامه های کاربردی تحت وب و سیستم 
عامل اندروید متن بــاز در دومین رویداد 
کار آفرینی حوزه ارتباطات و صنایع آی تی 

گام های موثری بردارند.
 مدیرکل اطلاعات و فناوری اســتانداری 
اصفهــان تاکید کــرد: جــذب چنین 
شــرکت هایی می تواند زمینه ساز بهبود 
سطح کیفی محصولات و در نتیجه ترغیب 

مردم به خرید این اجناس باشد.

بازاری که گرفتار تعطیلی شده است؛ 

صنعت آی تی اصفهان و فرصت از دست رفته کرونایی
نایب رئیس اتحادیه فروشندگان محصولات آی تی اصفهان 
گفت: حدود یک ســوم واحد های صنفی زیرپوشش این 
اتحادیه ناچار به تعطیلی شده اند. صنعت آی تی از دهه 70 وارد 
استان اصفهان شد و در دهه ۸0 توانست با عرضه محصولات با 

کیفیت جایگاه ویژه ای را در بازار برای خود پیدا کند.



 IT استخدام متخصص شبکه، نرم افزار و
شرکت چینود جهت تکمیل کادر خود در استان اصفهان 

از افراد واجد شرایط زیر دعوت به همکاری می نماید.
متخصص شبکه، نرم افزار و IT آقا

نوع همکاری: تمام وقت
سابقه کاری مرتبط

از متقاضیان واجد شرایط خواهشمندیم رزومه خود را 
به ایمیل زیر ارسال نمایند و یا  با شماره های زیر )داخلی 

101( تماس حاصل نمایند.
03132337136   -      03132335950  
chinoodoffice@ymail.com 

استخدام حسابدار خانم
شرکت مواد غذایی سپنتا فراز پرنیان جهت تکمیل کادر 
خود در استان  اصفهان از افراد واجد شرایط زیر دعوت 

به همکاری می نماید.
  نوع همکاری: پاره وقت

  با تجربه
  مسلط به سیستمهای حسابداری و دفاتر دارایی

  از متقاضیان واجد شرایط خواهشمندیم  از ساعت 17 تا 
20 با شماره های زیر تماس حاصل نمایند.

 محدوده چهارراه جهاد ) اول آتشگاه (
03137711526        09212164783

شــرکت تولیدی صنعتی میثم کاغذ واقع در استان 
اصفهان ، شهرک صنعتی دولت آباد جهت تکمیل نیروی 

کار به افراد زیر نیاز دارد.
 کارگر ساده آقا

 جوشکار آقا
 تراشکار آقا

 اپراتور دیگ بخار آقا
 برقکار صنعتی آقا

 راننده لیفتراک آقا
 راننده تراکتور آقا

از متقاضیان واجد شرایط خواهشمندیم رزومه خود را 
به واتس اپ زیر ارسال نمایند و یا  با شماره های زیر تماس 
حاصل نمایند و یا از ساعت 8 صبح لغایت 15 به آدرس 

زیر مراجعه نمائید.
 شهرک صنعتی دولت آباد - خیابان شاهین - شرکت 

میثم کاغذ
)Whatsapp( 09105872600

03145836493  
03145836499  

استخدام کارمند فروش
ســایت لایو آموز جهت تکمیل کادر خود در استان  
اصفهان از افراد واجد شــرایط زیر دعوت به همکاری 

می نماید.
کارمند فروش

  نوع همکاری: تمام وقت
  آشنا به امور مشاوره و فروش تلفنی

  حداقل دیپلم
  دارای روحیه کار تیمی

  ساعت کار: 9 الی 18
  حقوق 2.5 میلیون

)Whatsapp( 09128583363

1- مهندس  صنایع آقا
2-تکنسین  برق_صنعتی

3- جوشکار
4- نقشه کش صنعتی مسلط به SolidWorks  و 

catia
5- سرویسکار

6-کارشناس  مکانیک
7-کارشناس دفتر فنی

)فوق دیپلم و لیسانس عمران و معماری( مسلط به اتوکد 
و مجموعه آفیس و مسلط به متره

8- نقشه کش  دفتر_فنی
)فوق دیپلم و لیسانس عمران و معماری( مسلط به اتوکد 

و مجموعه آفیس 
همراه: 09138787072

استخدام  فروشنده مجرب
فروشگاه شال و روسری چروک جهت تکمیل کادر خود 
در استان  اصفهان به فروشنده مجرب به صورت تمام 

وقت نیازمند است.
  نوع همکاری: تمام وقت

)Whatsapp( 09136558506  

   فروشنده خانم و آقا
پاره وقت و تمام وقت

کار در فروشگاه  پوشاک
  حقوق + بیمه

  محدوده کاوه،اشراق
همراه:09308092383        تلفن: 34597637

استخدام شرکت پارس طراحان دیاکو
شــرکت پارس طراحان دیاکو واقع در اصفهان جهت 
 تکمیل کادر خود به افراد واجد شــرایط زیر نیازمند

 است: 
کارشناس تولید محتوا  

مسلط به فتوشاپ و مدیریت شبکه های اجتماعی و 
تبلیغات در فضای مجازی

سئو و مدیریت سایت
09136269122

بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

 حسابدار خانم
مجرب به کار  - تعامل کلام با  مشتری 

شیفت صبح تا عصر 
  دروازه تهران 

حقوق اداره کار + مزایا + بیمه + نهار  
همراه 09132001094
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اتحادیه اروپا مدیران آمازون، اپل و فیسبوک را احضار کرد
اتحادیه اروپا از مدیران شرکت های آمازون، اپل و فیسبوک دعوت کرد تا با شرکت در یک جلسه استماع در 

جریان مدل های فعلی کسب و کار و برنامه های آینده آن ها قرار گیرند.
 قانونگذاران اتحادیه اروپا از مدیران ارشد شــرکت های آمازون، اپل، فیسبوک دعوت کرده اند تا در یکم 
فوریه )۱۳ بهمن( در جلسه استماع در بروکسل شرکت کنند. این در حالی است که اروپا قصد دارد سلطه 

شرکت های بزرگ فناوری را کاهش دهد.
پارلمان اتحادیه اروپا در ماه های آینده پیشنهاداتی برای کمیسیون اتحادیه اروپا فراهم می کند که به وسیله آنها 

شرکت های فناوری را مجبور به فعالیت عادلانه در مقابل رقبایشان شوند. همچنین دیگر برنامه این کمیسیون وادار 
کردن این شرکت ها به کنترل اخبار جعلی و محتوای خطرناک است که در صورت تخلف از آن با جریمه های سنگین روبه رو 

خواهند شد.
در دعوتنامه ای که برای شرکت ارسال شده، آمده است: هدف این جلسه استماع تبادل افکار و نظر با مدیران ارشد اجرایی ۴ شرکت فناوری 
بزرگ است تا در شرایطی که آنها با چالش های تغییر در بازار دست و پنجه نرم می کنند، درباره مدل های فعلی و کسب و کار و برنامه های آینده 

شرکت ها اطلاعات بیشتری به دست بیاوریم.

اجازه دهید که عشق و علاقه ای 
که در رابطه دارید ، برای خودتان 
باقی بماند . بیش از حد هیجانات 

خود را در مورد رابطه کنونی 
که دارید ، به همکارانتان نشان 

ندهید و این مسائل را با آن ها به 
اشتراک نگذارید

،،

نمناک
یادداشـــت
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ایده های استارت آپی برای نبرد با کرونا

 اســتارت آپ ها در نقــاط مختلف جهان ایــن روز ها در 
هکاتون های گوناگون مشغول بررسی ایده هایی برای مقابله 
با بیماری کووید- 19 و کاهش اثرات آن بر زندگی انســان 

هستند.

این روز ها فعالیت های گسترده ای را در عرصه هکاتون ها با موضوع ویروس کرونا و بیماری 
کووید-۱۹ شاهد هستیم. در این میان، ایده ها و ابتکار های جالبی نیز درخصوص مقابله با 
این ویروس به دست آمده است. جالب ترین نکته در این هکاتون ها، همکاری فرامرزی بین 
شرکت کنندگان از راه های دور و نزدیک است که هر کدام تجربه خود را به دست می آورند، 

برخی تجربیات را به اشتراک می گذارند و با هم در زمینه های مشترک همکاری می کنند.

   تلاش در هکاتون
هکاتون )Hackathon( رویدادی است که در آن برنامه نویسان رایانه، استارت آپ ها و افراد 
دیگری که درگیر توسعه نرم افزار هستند، ازجمله طراحان گرافیکی، طراحان واسط کاربری و 
مدیران پروژه گردهم می آیند و در توسعه پروژه های نرم افزاری و گاهی سخت افزاری با یکدیگر 
همکاری و گاه رقابت می کنند. اکنون که بحث همه گیری بیماری کووید – ۱۹ و شیوع ویروس 
کرونا در نقاط مختلف جهان داغ داغ است، بسیاری از هکاتون ها نیز به سمت برنامه هایی برای 

مقابله با این ویروس رفته اند که از دل آنها، ایده های جالبی بیرون می آید.

   داستانی از ایده های بکر
پس از اتمام هکاتون ها معمولا چه اتفاقی می افتد؟ پیش تر پس از بســته شدن 
رویداد، فقط چند خبر از آن می شنیدیم و تمام. اما با شرایط کنونی، ما می خواهیم 
برخی از نوآوری های مفید که از این رویداد های آنلاین حاصل شده را زیر ذره بین 
قرار بدهیم. در اینجا به ۱۰ مورد از یافته ها و ابتکار هایی درخصوص ویروس کرونا 

که در هکاتون های برگزار شده به دست آمده اشاره می کنیم.

WeCare   
دفتر مرکزی این گروه کوچک در صوفیه، پایتخت بلغارستان قرار دارد. آن ها در 
رویداد مجازی بحران بلغارستان حضور داشتند و ایده خود را مطرح کردند. هدف 
آن ها از ایده شان، کمک به خانواده های جوان فرزندداری است که به دلیل تعطیلی 
تجارت در طول همه گیری ویروس کرونا، منابع اصلی درآمد خود را از دست داده اند. 
این گروه هم اکنون یک وب ســایت کامل و کانال های رسانه های اجتماعی را در 
اختیار دارد و به ادامه پروژه ای می پردازد که از اواخر ماه مارس سال جاری میلادی 
برای مقابله و کاهش اثرات بیماری کووید-۱۹ درنظر گرفته شــده است. آن ها در 
وب سایت WeCare اینگونه خودشان را معرفی کرده اند: »ما تیمی از جوانان فعال هستیم 
که هدف مان کمک به خانواده های فرزندداری اســت که به خاطر کووید-۱۹ بدون درآمد 

مانده اند.«

Suncrafter   
این استارت آپ آلمانی که دفتر مرکزی آن در برلین قرار دارد، کارش صفحه های خورشیدی 
و تولید انرژی دوستدار محیط زیست است. آن ها با استفاده از نور خورشید، انرژی الکتریسیته 
برای برق شهری تولید می کنند. در هکاتون برگزار شده در اواسط ماه مارس به میزبانی آنلاین 
استونی این شرکت آلمانی ایده جالبی را در بحبوحه پاندمی ویروس کرونا ارائه داد که در نوع 
خود جالب توجه بود. در این هکاتون، آن ها راه حلی را برای شست وشوی دست ها با استفاده 
از نور اشعه ماورای بنفش در شرایط کنونی ارائه دادند. این یک ایده ناب و بکر بود که توانست 

برنده هکاتون نیز بشود.

Colivery   
این شــرکت، یک اســتارت آپ آلمانی اســت که در پاندمی بیماری کووید - ۱۹، پویش 
WirVsVirus# را راه اندازی کرد. آن ها در یک هکاتون ۴۸ ساعته در آلمان شرکت کردند 
و این پویش را با نام »ما علیه ویروس« به راه انداختند. در پلتفرم این شرکت امکانی وجود دارد 
که هر کسی می تواند به سایر شهروندان کمک کند. روش کار به این صورت است که داوطلبان 

می توانند برای کمک به همشهریان خود برای آن ها خرید انجام دهند و یا به داروخانه رفته و 
دارو های بدون نیاز به نسخه مورد نیاز آن ها را تحویل بگیرند. در اصل این پویش نوعی تلاش 
برای دور نگه داشتن مردم از یکدیگر به منظور مقابله با ویروس کرونا و همچنین خارج نشدن 

از منزل برای برخی امور و در کل قرنطینه بودن است.

Velmio   
این استارت آپ در شــهر تالین استونی راه اندازی شــده و کارش در حوزه سلامت و ورزش 
است. حدود ۱۰ کارمند دارد و روی اپلیکیشن های سلامت بارداری که با هوش مصنوعی و 
سبک زندگی ادغام شده تمرکز دارد. در هکاتون استونیایی »حمله به بحران« آن ها با طرح 
»ردیاب ویروس کرونا« به این همایش آنلاین آمدند. این طرح علائم کاربر را برای تخمین 
سطح خطر کووید - ۱۹ مورد تجزیه و تحلیل قرار داده و سطح ریسک مکان های اطراف را با 
گزینه ای برای ثبت علائم ناشناس نشان می دهد. این اپلیکیشن هم اکنون در استونی قابل 

دریافت و استفاده است.

Wamapp   
دفتر مرکزی این استارت آپ نروژی در شهر اسلو واقع شده و کارش دادن هدایای کوچک، 
متفکرانه و سرگرم کننده برای ایجاد شادی در میان خانواده ها و دوستان است. آن ها پس از 
شرکت در هکاتون نروژ، این ایده را برای حمایت از مشاغل کوچک فراهم کردند که به مشتریان 
اجازه می دهد کوپن هایی را برای استفاده از پاندمی خریداری کنند و به عنوان هدیه ای برای 
خانواده و دوستان شان ارسال کنند. بدین ترتیب کسب و کار های کوچک نیز در این روز های 
سخت رونق گرفتند و البته شانس تهیه هدیه برای اهدا به دوستان و اعضای خانواده نیز از این 
طریق بیشتر شد. ضمن اینکه این کار تبلیغی نیز برای کسب و کار های کوچک به حساب 

می آید.

CoronaFree   
این شرکت، برنده هکاتون ســوئدی در بخش ارتباطات بود. این اســتارت آپ سوئدی که 
زاییده تفکر جمعی از پزشــکان و استادان دانشگاه ها و مؤسســات بهداشتی سوئد است، 
راه حلی را پیشــنهاد کرده که می تواند به نوعی کمک به بازگشــتن به زندگی عادی تلقی 
شــود. راه حل آن ها در واقع صدور و تأیید »گواهــی ایمنی« ویروس کروناســت که این 
کار را برای مــردم به منظور تغییر وضعیت و بازگشــت به زندگی عــادی پس از قرنطینه 
بسیار آســان می کند. در وب ســایت این گروه می توانید آخرین آمار مبتلایان به ویروس 
 کرونا و شــرایط نقاط مختلف جهان در ایــن خصوص را به صورت لحظــه به لحظه رصد

 کنید.

اقتصاد ایران
گــــــزارش

استارت آپ

نباید های همکارانه؛

محل کار جای این صحبت ها نیست !

شاید مشکلات آن قدر 
به شما فشار آورده باشد 
که بخواهید با همکارتان 

مشورت کنید . به 
اشتراک گذاشتن 
اطلاعات مربوط به 

خانواده نه تنها حریم 
شخصی شما را خدشه 

دار می کند ، بلکه باعث 
می شود که برخی از 

افراد از اطلاعات شما 
سوء استفاده کنند

گفت و گو میان همکاران بسیار رایج می باشد ولی یک 
سری موضوعات وجود دارد که نپرداختن به آنها باعث 
بهبود عملکرد آنها می شــود و در کل باعث پیشرفت 

مجموعه می شود.

مکالمــات و گفتگــو ها با 
همکاران یک راه موثر برای 
آشنایی بیشتر و بهبود رابطه 
با آن ها می باشد که می تواند 
هم از لحاظ تخصصی و هم 
از لحــاظ رابطه شــخصی 
فوایدی را به همراه داشته 
باشد اما موضوعاتی هستند که بهتر است 
در ارتباط با همکارتــان از بحث کردن در 
مورد آنها خودداری کنید تــا بعدا دچار 
مشکل نشوید، در این قسمت  این مباحث 

را به شما معرفی خواهیم کرد .

   موضوعات کنونی روز یا سیاسی
بسیاری از افراد در محل کار دوست دارند 
مدام بر سر مســائل سیاسی یا اجتماعی 
صحبت کنند ؛ مخصوصاً زمانی که نزدیک 
رویداد های سیاسی مثل انتخابات است اما 
این موضوع به مرور زمان، رابطه صمیمانه 
شما را به هم می زند . پس بهتر است عقاید 
سیاسی را برای خودتان نگه دارید و اجازه 
ندهید روی رابطه شما با همکارتان اثرگذار 

باشد.

   مذهب
در محل کار در مــورد مذهب هم مانند 
مسائل سیاسی صحبت می شود اما بهتر 
اســت که افراد به عقایــد مذهبی خود 
مخصوصاً در محــل کار احترام بگذارند و 
آن را یک عقیده شــخصی بدانند و در آن 

دخالت نکنند .

   مشکلات مربوط به کارفرما ، رئیس، 
مدیر، همکار دیگر

اگر مشــکلی با رئیس ، مدیر بالادستی و 
هر کدام از همکاران تان دارید ، هرگز این 

موضوع را به همکار دیگرتان نگویید . حتی 
اگر با یکدیگر خیلی صمیمی هستید . بهتر 
اســت در چنین مواردی با همسر ، یک 
درمانگر یا یک دوست قابل اعتماد خارج از 
محیط کاری صحبت کنید و اجازه ندهید 
که این بحث ها داخل محل کار انجام شود .

   مشکلات خانوادگی
شاید مشکلات آن قدر به شما فشار آورده 
باشــد که بخواهید با همکارتان مشورت 
کنید . به اشــتراک گذاشــتن اطلاعات 
مربوط به خانواده نه تنها حریم شخصی 
شما را خدشــه دار می کند ، بلکه باعث 
می شود که برخی از افراد از اطلاعات شما 
سوء استفاده کنند و تاثیر منفی روی شغل 

تان خواهد داشت .

   مشکلات مالی
صحبت کــردن در مــورد چالــش ها و 
مشــکلات مالی هرگز نباید در محل کار 
انجام شود زیرا همکار تان فرض می کند 
که می تواند با استفاده از همین مشکلات 
مالی از شما سوء اســتفاده کند و ممکن 
اســت در نهایت تاثیر منفی روی کار تان 

داشته باشد .

   مشکلات مربوط به رابطه
اجازه دهید که عشــق و علاقه ای که در 
رابطه دارید ، برای خودتــان باقی بماند . 
بیش از حد هیجانات خود را در مورد رابطه 
کنونی که دارید ، به همکارانتان نشــان 
ندهید و این مسائل را با آن ها به اشتراک 
نگذارید . شــاید آن ها در مــورد زندگی 
خصوصی شما و رابطه ای که دارید ، تاثیر 
غلط بگذارند و یا با حرف هایی احساس بد 

و منفی در شما ایجاد کنند .

   مشکلات مربوط به سلامتی
مراقب باشید در مورد مشکلات مربوط به 
سلامتی مثل مشــکلات ذهنی با همکار 
خود صحبت نکنید زیرا این وضعیت در 
نهایت عاملی برای ضرر زدن به وضعیت 

شغلی شما است و می تواند روی وظیفه تان 
هنگام انجام کار تاثیرگذار باشد و حتی در 

زمان هایی بر علیه شما استفاده شود .

   درگیری هنگام بحث
ممکن است در مورد بعضی از موضوعات 
عقاید شخصی شما خیلی محکم و قاطع 
باشد . مثلًا ممکن است حتی بر سر غذای 

محلی هم با همکارتان بحث کنید . اگر در 
موضوعی تعصب دارید ، تا جایی که می 
توانید از مطرح کــردن چنین مباحثی 
خودداری کنید که ممکن است درگیری 

به همراه داشته باشد .

   خرید های گران قیمت
در مورد چیزهای گران قیمت یا خرج های 

خیلی زیادی که در مســافرت کرده اید، 
صحبت نکنید زیرا چنانچه در این بخش 
از ســبک کار و زندگی گفته شده است 
این موضوع عامل ایجاد حسادت در بین 
همکاران می باشد و ممکن است منجر به 
کارشکنی در امور یکدیگر گردد و امنیت 

شغلی شما را به خطر بیاندازد.

   داستان های مربوط به تربیت فرزند
همه افراد ایده های مربوط به خودشان را در 
مورد بزرگ کردن کودکان دارند . بسیاری 
از آن ها ممکن اســت روش های تربیت 
فرزند را از پدر یا مادرشان یاد گرفته باشند. 
پس بهتر اســت عقاید شــخصی خود را 
برای تربیت فرزندان به همکارانتان دیکته 
نکنید زیرا عاملی برای ایجاد مخالفت ها و 

بحث های طولانی است .

   در مورد دستاورد های خود چیزی 
به همکارتان نگویید

بسیاری از افراد ارزش کار تخصصی خود 
را نمی دانند و هر چیزی را با همکار شان 
به اشــتراک می گذارند . بهتر اســت از 

دستاوردهای خودتان هم با همکارانتان 
صحبت نکنید زیرا عاملی برای حسادت 
خواهد شــد و حتی ممکن است آن ها به 
راحتی اطلاعاتی را از شما بگیرند و بعدا به 

نفع خودشان استفاده کنند .

    مسائل قانونی
فرقی نمی کند که چه ســمتی داشــته 
باشید، که حق با شماست یا نه، به طور کلی 
صحبت در مورد مسائل و مشکلات قانونی 
که در آن درگیر هســتید، کار عاقلانه ای 
نیست و تحت هر شرایطی بهترین تصمیم، 
مخفی نگه داشتن این مسائل هست. به 
خاطر داشته باشــید که محل کار مکان 
مناســبی برای صحبت در مورد مسائل 
قانونی شما نیســت. مهم نیست که این 
مشــکلات چقدر ناعادلانه و مصیبت بار 
هستند، هنگامی که در محل کار در مورد 
مسائل حقوقی خود حرف بزنید، دو مفهوم 
را به همکاران خود انتقال می دهید: نخست 
آن که به راحتی به افراد اطمینان کرده و 
مسائل شخصی خود را بیان می کنید و دوم 

شخصیتی دادخواهانه دارید.
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